
ZAPISNIK 

 

s 19. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, održane 13. prosinca 2023. 

godine, s početkom u 18:00 sati u uredu Općinske načelnice. 

 

NAZOČNI vijećnici: Marinela Kvinta Lešić, Carl Ivelja, Gojko Antica i Rino Barbić 

 

NISU NAZOČNI: Nikol Škratulja  

 

OSTALI NAZOČNI: Anita Jančić Lešić općinska načelnica, Antonia Frlan pročelnica 

Jedinstvenog upravnog odjela, Anita Lešić viša referentica za proračun i financije (do 5. 

točke) 

 

Predsjednik Gojko Antica otvorio je sjednicu i pozdravio nazočne. 

 

Predsjednik Gojko Antica utvrdio je da je na sjednici nazočno četiri vijećnika i da Vijeće 

može pravo valjano odlučivati te predložio sljedeći: 

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Zapisnik sa 17. sjednice Općinskog vijeća 

2. Zapisnik s 18. svečane sjednice Općinskog vijeća 

3. Odluka o izmjeni Odluke o izboru potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Lastovo 

4. Proračun Općine Lastovo za 2024. godinu i projekcija Proračuna za 2025. i 2026. 

godinu 

5. Odluka o izmjeni Odluke o lokalnim porezima Općine Lastovo 

6. Odluka o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak Općine Lastovo 

7. Odluka o izmjenama Odluke o naknadama u tijelima Općine Lastovo 

8. Odluka o izmjeni Odluke o visini osnovice i koeficijentu za obračun plaće i visini 

naknade za rad općinskog načelnika Općine Lastovo 

9. Odluka o darovanju kat.čest.zgr. 1082/2 k.o. Lastovo 

10. Godišnji plan upravljanja i raspolaganja imovinom Općine Lastovo za 2024. godinu 

11. Plan djelovanja Općine Lastovo u području prirodnih nepogoda za 2024. godinu 

12. Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Općine Lastovo u 2023. godini 

13. Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Lastovo za 2024. 

godinu s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje 

14. Zahtjevi građana 

15. Vijećnička pitanja 
 

Predsjednik Gojko Antica stavlja na glasovanje prijedlog Dnevnog reda. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da je jednoglasno (sa 

četiri glasa „za“) usvojen dnevni red. 
 

AD 1. ZAPISNIK SA 17. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

Predsjednik Gojko Antica otvara raspravu.  

 



Gojko Antica: Ima li netko dodatak, primjedbu na Zapisnik sa 17. sjednice Općinskog 

vijeća? 

 

Marinela Kvinta Lešić: Zašto nam je to uopće na popisu? 

 

Antonia Frlan: Zapisnik. 

 

Gojko Antica: Uvijek je Zapisnik na popisu. 

 

Anita Lešić: Zapisnici… 

 

Marinela Kvinta Lešić: Aha, ok. 

 

Antonia Frlan: Bila je svečana sjednica. 

 

Gojko Antica: To je prije svečane, evo ja imam samo jedno pitanje, bilo je nedoumica, one 

ulice u Lučici koje su, ima li nekakva uličica da je uzurpirana u ovima koje su… 

 

Antonia Frlan: Sada ste na točki zapisnik. 

 

Gojko Antica: Dobro, ali to su prije raspravljali baš o Lučici jer je bilo… 

 

Antonia Frlan: Dobro, je li nešto u Zapisniku krivo napisano? 

 

Gojko Antica: Nije, nije krivo, a dobro, ako je krivo, dobro, ništa… 

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Zapisnik sa 17. 

sjednice Općinskog vijeća. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se Zapisnik sa 17. 

sjednice Općinskog vijeća usvaja jednoglasno (sa četiri glasa ,,za“).  

 

Predsjednik Općinskog vijeća Gojko Antica otvara drugu točku dnevnog reda. 

 

AD 2. ZAPISNIK S 18. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

Gojko Antica: Tamo je bilo sve uredno, nije bilo ni pitanja. 

 

Kako nije bilo rasprave, predsjednik Gojko Antica stavlja na glasovanje Zapisnik sa 18. 

sjednice Općinskog vijeća 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se Zapisnik s 18. 

sjednice Općinskog vijeća usvaja jednoglasno (sa četiri glasa ,,za“).  

 

AD. 3. ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O IZBORU POTPREDSJEDNIKA 

OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO 

 

Predsjednik Gojko Antica daje riječ Antoniji Frlan, pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela 

Općine Lastovo. 

 



Antonia Frlan: Prvi potpredsjednik je bio Gojko Antica, sada kada je izabran za predsjednika 

ostalo je mjesto prvog potpredsjednika prazno pa morate predložiti i glasovati za drugog. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Ja predlažem Carla. 

 

Carl Ivelja: Ja ne prihvaćam, odmah, ja predlažem Marinelu Kvinta. 

 

Gojko Antica: Ja mislim da se Marinela izvukla prvi put kada je trebala biti predsjednik. 

 

Carl Ivelja: E sada bi ti Marinela trebala biti. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Ja sam taman htjela reći, ako nisam prihvatila da budem predsjednik, 

čemu onda? 

 

Gojko Antica: Bio bi red, ali što se tiče, amo reći nekakvih raspodjela, normi ili nekakvih 

pravila… 

 

Marinela Kvinta Lešić: Čeka me to? 

 

Gojko Antica: Bio bi red da ide druga strana, sada, ja ću isto predložiti Marinelu, pa… 

 

Carl Ivelja: Trebalo bi biti tako. 

 

Gojko Antica: Ali ne, bilo tko da se makne od nas, u takvoj smo situaciji, nema vijeća. 

Predlažem Marinelu, tko je za? 

 

Antonia Frlan: Marinela je znači predložena od strane troje vijećnika te Marinela prihvaća. 

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Odluku o izmjeni 

Odluke o izboru potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Lastovo. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se jednoglasno (s 

četiri glasova „za“) donosi 

 

Odluku o izmjeni Odluke o izboru potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Lastovo 

(u prilogu) 

 

A.D. 4. PRORAČUN OPĆINE LASTOVO ZA 2024. GODINU I PROJEKCIJA 

PRORAČUNA ZA 2025. I 2026. GODINU 

 

Predsjednik Gojko Antica daje riječ Aniti Lešić, višoj referentici za proračun i financije. 

 

Anita Lešić: S obzirom da ste dobili u materijalima obrazloženje i sami plan Proračuna i one 

odluke, ne treba tu baš puno ni pričati o tome. Eto, jednostavno je obaveza da donesemo 

proračun za sljedeću godinu u ovoj tekućoj godini, tako je po zakonu, vi ste materijale 

dobili, doneseni proračun se radio na temelju više zakona, naravno najviše na temelju 

Zakona o proračunu, na temelju Zakona o financiranju jedinica lokalnih i područnih 

(regionalnih) samouprave, Zakona o porezima i drugim. Naš Proračun za slijedeću godinu će 

iznositi tj. plan proračuna je 2.438.000,00 eura. 

 



Gojko Antica: Eura? 

 

Anita Lešić: Tako je, eura. U eurima smo, ne možemo više pričati o kunama, govorimo o 

eurima. Kakvo će biti ostvarenje, to ćemo vidjeti, naravno na kraju godine, svi prihodi su 

raspoređeni onako kako trebaju biti raspoređeni. Dakle, da se potroše točno namjenski onako 

kako se trebaju trošiti, npr. komunalni doprinos na održavanje i izgradnju komunalne 

infrastrukture, eventualne potpore koje ćemo dobiti od države da se potroše odnosno 

raspoređene su tamo gdje bi se trebale potrošiti, od tekućih prihoda su se planirali tekući 

rashodi, tako da je to sve već nekako predodređeno u pravilima i zakonima, nema tu baš ni 

puno “lufta“ za raditi nekakve kombinacije jer se točno zna gdje što ide. U odnosu na ovaj 

materijal koji ste dobili imamo jednu izmjenu, radi se na poziciji gdje su stipendije, 

planirane 48.000,00 eura, što je puno s obzirom da stipendije možemo i da raspišemo 

natječaj početi stipendirati tek od sljedeće školske godine, znači u deveti mjesec pa je 

prijedlog da se taj iznos preraspodjeli, na način da na stipendijama ostane 24.000,00, a 

24.000,00 bi se trebala unijeti pozicija koja će se zvati… 

 

Antonia Frlan: Program stambenog zbrinjavanja, odnosi se na onaj Program koji ste donijeli 

na prošloj sjednici vezano za mlade, mlade obitelji.  

 

Carl Ivelja: Tko je uopće odredio 48.000,00 eura za stipendiranje studenata/učenika tj. to je 

za studente i učenike, je li tako? 

 

Anita Jančić Lešić: Tako je, to je za studente i učenike. 

 

Anita Lešić: Za sve. 

 

Carl Ivelja: Kako je došlo do tog iznosa? 

 

Antonia Frlan: Odredio ga je tko predlaže proračun, a proračun predlaže načelnica. 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako, pošto mi još nemamo odluku kako ćemo to raspoređivati jer 

mora vijeće donijeti odluku na koji način će se stipendije davati. Kada mi donesemo tu 

odluku, čekamo da završi ova školska godina kada djeca budu imala svjedodžbe i sve ono 

što ima, onda se može dati natječaj. Ja sam išla ovako, to je stvarno pretpostavka, sva djeca 

srednjoškolske dobi i najbliži broj studenata koji mogu pretpostaviti da sada studira, to je 

negdje dvadeset četvoro srednjoškolaca i petnaestak studenata, možda i manje, broj djece. 

 

Carl Ivelja: Znači, 40-45 djece. 

 

Anita Jančić Lešić: Znači, 40-45 djece puta mjesečno 500,00 kuna sam ja onako računala i 

preračunala sam taj dio. Hoće li sva djeca dobiti stipendiju ili neće, hoće li stipendija biti 

malo viša ili neće, to je sve podložno odluci. Također, kada vijeće donese odluku o 

stipendijama, tko će se stipendirati, hoće li to biti svi, hoće li to biti deficitarno, socijalno, to 

trebamo tek odlučiti. Kada to odlučimo i kada odlučimo koji će biti iznosi onda će taj iznos 

biti pravi, ovo je pretpostavljeni iznos. S tim da ja nisam uračunala da stvarno ide od 

devetog mjeseca, a ne od 1. siječnja, tako da se taj dio rebalansom može i povećati i 

smanjiti, ovisi o odluci vijeća koju tek treba donijeti, bitno je da postoji predviđena 

predispozicija i predviđena sredstva da u tim rebalansima ne radimo neke promjene.  

 

Carl Ivelja: Dobro. 



 

Gojko Antica: Ja imam pitanje, jesu li ovo isključivo sredstva Općine ili se može na osnovu 

ovoga tražiti sufinanciranje Županije? 

 

Antonia Frlan: Općinska sredstva. 

 

Anita Jančić Lešić: Ne, ovo je odluka da mi svojim sredstvima financiramo djecu. 

 

Gojko Antica: Dobro, dobro jer kad je u pitanju škola, vrtić onda se može tražiti sredstva. 

 

Anita Jančić Lešić: Ali, ne za naše stipendiranje, jer županija ima svoje stipendije, država 

ima svoje stipendije, STEM stipendije i svatko daje iz svojih sredstava stipendije. Tako da 

ovo ne možemo… 

 

Gojko Antica: Zanima me još jedna stvar u odnosu na prošlu godinu, koliki je rast 

proračuna, je li se zna otprilike, je li rastemo ili smo u isto kao i prije? 

 

Anita Lešić: U planu proračuna nema prevelikog rasta, to je normalno, međutim, uvijek 

idemo na taj način da planiramo nekakve rashode, a time i prihode koji se temelje na 

potporama, na europskim fondovima, na državnim fondovima i to sve i kandidiramo ukoliko 

se to ne ostvari iz bilo kojeg razloga, naravno da se proračun i smanjuje, tako da u planu 

proračuna nije velika razlika, normalno povećanje, neko od 10%, ali je sigurno, ako gledamo 

izvršenje za 2023. ono što će se stvarno dogoditi onda ovo je rast. 

 

Gojko Antica: Da, jer imamo proračun za sljedeću godinu i projekcija za sljedeće dvije 

godine i onda pretpostavljam ako sada imamo nešto više da mora biti neki rast, 5-10%, ajde. 

 

Anita Lešić: Ma, vidi, nama je teško planirati proračun i za sljedeću godinu, kamoli za još 

godinu unaprijed, nije meni problem isplanirati proračun od sredstava za koja znam da će 

Općina dobiti, naši temeljni, prihodi od poreza, najma… i to je to što imamo, samo uvijek se 

planiraju nečija tuđa sredstva, nazovimo ih tako, do kojih se ponekad dođe, a ponekad i ne 

baš i to onda osilira, a to su uvijek nekakve investicije, kada se ne dovede do izvršenja to se 

vidi na proračunu jer to su uvijek velika sredstva u odnosu na ostatak proračuna.  

 

Anita Jančić Lešić: Uglavnom, proračun se dijeli na ona sredstva koja jesu općinska i tu je 

relativno lakša procjena i u principu on svake godine raste, ali ne drastično, s tim sredstvima 

Općina mora pokrivati vrtić, vatrogasce, vlastite troškove, javnu rasvjetu, čišćenje površina, 

održavanje javnih površina, briga o vlastitoj imovini i tako dalje i de facto taj se proračun 

potroši, ne možemo reći u to, ali mi nijednu veliku investiciju ne možemo izvesti iz vlastitog 

proračuna jer jednostavno sredstava nema. Za 2022. godinu izvršenje proračuna je bilo u 

kunama, 7.500.000,00 kuna, a naših originalnih sredstava je bilo oko 4.300.000,00 kuna. 

Znači, 3.000.000,00 kuna je došlo preko natječaja, ovdje su uključeni natječaji, odnosno 

sredstva potpora u onoj mjeri u kojoj je relativno sigurno da će se ostvariti. Znači, uključeno 

je preko Uprave za otoke 220.000,00 eura za dva projekta, uključeno je 500.000,00 eura za 

zgradu na Pjevoru, uključeno je, kandidirali smo se za  sredstva Ministarstva kulture, Kino 

sala, Sv. Mihovil i Sv. Roko, to su isto značajna sredstva, tako da to su sredstva za koje 

očekujemo da ćemo dobiti, ali dok ih ne dobijemo, ne možemo biti 100% sigurni i u 

principu jedino što možemo mi raditi de facto bilo što malo veće to je sa sredstvima preko 

projekata odnosno preko tuđih sredstava, ajmo tako reći, vlastitim sredstvima ne. U vlastitim 

sredstvima mi smo predvidjeli tu i predvidjeli smo neke manje iznose, možda kao naš udio, 



10-20%, a onda ostali iznos preko projekata treba ostvariti. Tako da u slučaju, ako mi 

planiramo veliki projekt i on se ne ostvari, imamo i veliki pad u proračunu, a to je točno jer 

se taj velik projekt ovu godinu nije ostvario. 

 

Antonia Frlan: A mora biti u proračunu da bi se mogli kandidirati na bilo što, tako da… 

 

Anita Jančić Lešić: Da bi mogli kandidirati, on mora već biti tu.  

 

Carl Ivelja: Mogu li ja još jedno pitanje vezano uz stipendije, koliko ima godina da nemamo 

stipendije? 

 

Anita Jančić Lešić: Ne znam, ali puno.  

 

Antonia Frlan: Ovako, 2017. godine su se zadnji puta dijelile stipendije. 

 

Anita Lešić: Tako je. 

 

Carl Ivelja: A zbog čega se prestalo dijeliti ili nije bilo novaca? 

 

Anita Lešić: Prestalo je one godine kada je proračun bio blokiran skoro cijelu godinu i 

poslije se više nikad nije uvelo, nama su trebale dvije godine da se rekuperamo od onoga. 

Mislim, to je za općinu puno i trebalo je vremena da se stvari malo posložu i evo sada će se 

ponovno. 

 

Anita Jančić Lešić: Ovo je već druga ili treća godina i prije, vjerujem da naš osnovni 

proračun stalno pomalo raste i očekivano je da će i dalje rasti jer je to velika financijska 

obaveza, ne možeš je tek tako uvesti ni tek tako prekinuti, ali mislim da je dovoljno stabilna 

situacija da se to u ovom trenutku može uvesti. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Je li nam uz ovu točku dnevnog reda vezan i ovaj mail što smo 

dobili od Udruge Val ili? 

 

Anita Jančić Lešić: Da, znači, dobili smo jedan zahtjev od Udruge Val, taj zahtjev, danas, 

mislim da je poslan prekasno, zato što kada se planira proračun sve se mora planirati, i 

prihode i rashode, mi smo za udruge u kulturi, pardon, socijalne skrbi tj. za Program 

socijalne skrbi imamo stipendije, imamo potpore za novorođenčadi. 

 

Antonia Frlan: 12.500,00 eura vam je za udruge u socijalnoj skrbi. 

 

Anita Jančić Lešić: Za udruge je 12.500,00 eura predviđeno. 

 

Marinela Kvinta: A Udruga Val traži 20.000,00 eura. 

 

Antonia Frlan: Tako je, 12.500,00 predviđeno, a dopisom se traži 20.000,00 eura. 

 

Marinela Kvinta: Svih 12.500,00 eura je predviđeno za Udrugu Val ili samo dio? 

 

Anita Jančić Lešić: Da. 

 

Antonia Frlan:12.500,00 je predviđeno za udruge u socijalnoj skrbi, a onda ide natječaj. 



 

Anita Jančić Lešić: Pošto postoji samo Udruga Val, to je za njih. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Da. 

 

Gojko Antica: Ako netko još otvori? 

 

Antonia Frlan: Tako je. 

 

Anita Jančić Lešić: Recimo za 15.000,00 eura je predviđeno za sport, pošto su dva kluba, za 

udruge u kulturi je predviđeno, ne mogu sada napamet reći. 

 

Anita Lešić: Dobro, tamo je malo više jer njih ima malo više. 

 

Anita Jančić Lešić: Njih ima više i tamo će se dijeliti na tri ili četiri udruge. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Dobro, svakako Udruga Val dobiva malo više, ima li su 10.000,00 

sada dobivaju 12.000,00 eura, nisu dobili ni manje. 

 

Anita Jančić Lešić: Da, svaku godinu dobivaju više, svima se povećalo, sport je dobio, ja 

mislim 12.000,00 ili 13.000,00 prošle godine, sada je 15.000,00. Znači, po 10-15% ti se 

povećava, koliko se može.  

 

Gojko Antica: Dobro, to je podložno rebalansu? 

 

Anita Jančić Lešić: To je u krajnjoj liniji kada bi općina dobro stala, uvijek bi bila podložna 

rebalansu i povećanju, neki dodatni program se uvijek može financirati ako ima sredstava. 

Ali, mi ono, ja bi najradije da to ide više, samo onda nekako kalkulira se prema punjenju 

proračuna. 

 

Anita Lešić: Evo, za sve udruge u kulturi je 13.000,00 eura, a ima ih. 

 

Antonia Frlan: A ima ih 5-6. 

 

Anita Lešić: Ima ih 5-6 sigurno. 

 

Anita Jančić Lešić: To je i Poklad, Dobre, LAUvo i Kino mediteran. 

 

Gojko Antica: Znači, udruge sve 13.000,00 eura. 

 

 Anita Lešić: Udruge u kulturi su 13.000,00 eura. 

 

Gojko Antica: A Udruga Val je sama i ima 12.500,00. 

 

Anita Lešić: Dobro, ne možemo ni usporediti Udrugu Val s LAUvom ili s Lastovskim 

Pokladom, govorimo o udruzi, je li, jer je drugi način rada i to. 

 

Gojko Antica: Je li tehnički sada moguće to promijeniti i ne samo tehnički nego i financijski 

ili je to samo primljeno na znanje. 

 



Anita Jančić Lešić: A čujte, s obzirom da je kasno za proračun i moj prijedlog je da ostane 

ovako kako je u proračunu, a tokom godine kada vidimo punjenje proračuna onda ćemo 

vidjeti je li moguće neka dodatna sredstva dati za bilo što drugo pa tako i za to. Ja bi to 

ostavila za sljedeću godinu jer povećano im je, povećana su sredstva u odnosu na 2022. 

godinu.  

 

Gojko Antica: Dobro, onda možemo reći da smo riješili i tu točku. Koja je pod zahtjev 

građana tj. udruga. 

 

Anita Jančić Lešić: Da, isto tako smo malo povećali subvenciju smještaja nastavnika s 

nepunim radnim vremenom u prošloj godini je bilo, uglavnom bilo je 2.000,00 kuna 

mjesečno sada smo stavili 3.000,00 kuna. 

 

Anita Lešić: Ne jednoj osobi, nego sve zajedno. 

 

Anita Jančić Lešić: Nego školi, to je donacija školi da bi subvencionirali smještaj nastavnika 

s nepunim radnim vremenom. Tako da je, u principu sve je povećano, ovaj, nešto.  

 

Gojko Antica: Ima li kakvih pitanja još vezano za Proračun? 

  

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Proračun Općine 

Lastovo za 2024. godinu i projekcija Proračuna za 2025. i 2026. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se jednoglasno (s 

četiri glasova „za“) donosi 

 

Proračun Općine Lastovo za 2024. godinu i projekcija Proračuna za 2025. i 2026. 

godinu (u prilogu) 

 

A.D. 5. ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O LOKALNIM POREZIMA OPĆINE 

LASTOVO 

Predsjednik Gojko Antica daje riječ Antoniji Frlan, pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela 

Općine Lastovo. 

Antonia Frlan: Zakon o lokalnim porezima ima izmjene, između ostalih prirez, koji je bio 

prihod općina i gradova više ne postoji. Iz tog razloga se u Odluci o lokalnim porezima briše 

sve što se odnosi na prireze porezu na dohodak. Vi ste dobili takav prijedlog Odluke, ali je i 

predloženo da se u članku 13. te Odluke gdje je naveden porez na kuće za odmor koji se plaća 

godišnje i pisalo je da se plaća u iznosu od 12,00 kuna po četvornom metru korisne površine 

kuće za odmor, preračunato u eure to bi bilo 1,59 eura. Načelnice je prijedlog da se to 

podigne na 2,00 eura s tim da može biti od 0,60 do 5,00 eura, to je dopuna u odnosu na ono 

što ste dobili u materijalima.  

Marinela Kvinta Lešić: To je ok, to je za kuće za odmor. 

Antonia Frlan: Da. 

Gojko Antica: Je li se to odnosi i na ove što iznajmljuju na crno? 

Antonia Frlan: Odnosi se na kuće za odmor. 



Gojko Antica: Onda nije puno.  

Antonia Frlan: Ima li pitanja? 

Carl Ivelja: Koliki je bio prirez prije? 

Antonia Frlan: 10%. 

Carl Ivelja: 10% poreza? 

Antonia Frlan: Da, 10% poreza.  

Anita Jančić Lešić: Mi smo išli na to da se u stvari porezno opterećenje građana ne mijenja, 

ono ostaje isto. 

Antonia Frlan: To je slijedeća točka. 

Anita Jančić Lešić: Aha, oke. 

Antonia Frlan: Ova sada, samo se prirez miče.  

Anita Jančić Lešić: Da, u ovoj Odluci se ukida prirez. 

Antonia Frlan: I porez na kuće za odmor će se podignuti s 1,59 na 2,00 eura.  

Anita Jančić Lešić: S obzirom na izmjenu Zakona, mi Odluku o lokalnim porezima, pošto je 

država izbacila prirez iz postojanja, mi ga jednostavno moramo izbrisati. 

Antonia Frlan: Tako je.  

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Odluku o lokalnim 

porezima Općine Lastovo. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se jednoglasno (s četiri 

glasova „za“) donosi 

 

Odluku o izmjeni Odluke o lokalnim porezima Općine Lastovo (u prilogu) 

 

A.D. 6. ODLUKA O VISINI POREZNIH STOPA GODIŠNJEG POREZA NA 

DOHODAK OPĆINE LASTOVO 

 

Predsjednik Gojko Antica daje riječ Antoniji Frlan, pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela 

Općine Lastovo. 

Antonia Frlan: Ovo se nadovezuje na Odluku od prije. Do sada općine i gradovi nisu mogli 

sami predviđati porezne stope nego je to država propisivala, a sada s obzirom da se ukinuo 

prirez, dozvolili su da predstavnička tijela određuju nižu i višu poreznu stopu poreza na 

dohodak, s tim da su postavili ograničenje za općinu kao što je naša niža stopa može biti od 

15% do 22%, a viša stopa od 25% do 33% da bi se nadoknadila sredstva koja će općine 

izgubiti zbog toga što više nema prireza. Predložene su maksimalne dopuštene stope, a to je 

da niža bude 22%, a viša 33%, iako ćemo i s ovim izgubiti jedan dio, jer je prirez bio prihod 

isključivo općina, a porez na dohodak se dijeli na općinu i županiju. Općina dobiva 76%, a 

županija 24%, tako da ćemo opet jedan mali dio izgubiti.  

Anita Jančić Lešić: Da. 



Rino Barbić: Koliko županija dobiva? 

Antonia Frlan: 24%. 

Anita Jančić Lešić: Da, i s obzirom da to nisu jedine izmjene, u obračunu plaće. Znači, novim 

zakonom, sve plaće koje imaju manje od 700,00 eura, država im nadoplaćuje dio mirovinskog 

osiguranja, tako da će ljudima rasti plaće, pošto se za mirovinsko osiguranje izdvaja iz bruta i 

to je maksimalno do 300,00 eura, ovisi o visini plaće, to je jedan dio i povećane su osnovice 

oslobođenja poreza, tako da, pošto su na Lastovu plaće ipak manje, mi imamo plaće niskog 

ranga, nemamo visokog ranga u ovu visoku stopu ne ulazi nitko praktički. Tako da će ljudima 

plaće rasti bez obzira na to, znači, mi smo zadržali razinu prireza, ali zbog ovih drugih 

izmjena će ljudima nešto porasti plaće.  

Gojko Antica: Sve jasno? 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Odluku o visini 

poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak Općine Lastovo.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se jednoglasno (s četiri 

glasova „za“) donosi 

 

Odluku o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak Općine Lastovo (u prilogu) 

 

A.D. 7. ODLUKA O IZMJENAMA ODLUKE O NAKNADAMA U TIJELIMA 

OPĆINE LASTOVO 

Predsjednik Gojko Antica daje riječ Antoniji Frlan, pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela 

Općine Lastovo. 

Antonia Frlan: Izmjena je predložena iz razloga što su nam u Odluci bile navedene naknade 

za sudjelovanje na sjednicama Općinskog vijeća i službenici, a trebalo bi im biti plaćeni 

prekovremeni sati, a ne naknada kao i vijećnicima, pa kada se već to mijenjalo onda su iznosi 

koji su u kunama preračunati u eure.  

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Odluku o izmjenama 

Odluke o naknadama u tijelima Općine Lastovo. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se jednoglasno (s četiri 

glasova „za“) donosi 

 

Odluku o izmjenama Odluke o naknadama u tijelima Općine Lastovo (u prilogu) 

A.D. 8. ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O VISINI OSNOVICE I KOEFICIJENTU 

ZA OBRAČUN PLAĆE I VISINI NAKNADE ZA RAD OPĆINSKOG NAČELNIKA 

OPĆINE LASTOVO 

Predsjednik Gojko Antica daje riječ Antoniji Frlan, pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela 

Općine Lastovo. 

Antonia Frlan: Odluka o visini osnovice i koeficijentu je donesena prošle godine u prosincu. 

Iz istog razloga kao i tada, sada se predlaže izmjena. Plaće službenika i namještenika su 

vezane uz minimalnu plaću koju propisuje Vlada i koja svake godine raste, rast koji će biti za 



2024. godinu je 20% na plaće, a načelnika plaća je vezana za Odluku o visini plaće za 

dužnosnike i ona se nije mijenjala od 2014. godine, uglavnom dugo godina i koeficijent 

propisuje Vijeće, a osnovica je propisana odlukom Vlade i ne može se mijenjati. Da bi plaća i 

načelniku rasla kao i službenicima koeficijent bi se trebao podignuti s 3,6 na 4,2.  

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Odluku o izmjeni 

Odluke o visini osnovice i koeficijentu za obračun plaće i visini naknade za rad Općinskog 

načelnika Općine Lastovo. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se jednoglasno (s četiri 

glasova „za“) donosi 

 

Odluku o izmjeni Odluke o visini osnovice i koeficijentu za obračun plaće i visini 

naknade za rad Općinskog načelnika Općine Lastovo (u prilogu) 

 

A.D. 9. ODLUKA O DAROVANJU KAT.ČEST.ZGR. 1082/2 K.O. LASTOVO 

 

Predsjednik Gojko Antica daje riječ Antoniji Frlan, pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela 

Općine Lastovo. 

Antonia Frlan: Radi se o zahtjevu HEP-a, oni su prvo tražili da im ustupimo zgradu koju 

koriste u Ublima i prostor gdje je trafostanica. Nakon objašnjenja da ne mogu dobiti i da ne 

polažu nikakva prava na zgradu koju smo im dali na korištenje, traže da im darujemo ovu 

katastarsku česticu na kojoj je izgrađena trafostanica i prijedlog je načelnice da se donese ova 

odluka, kako bi ona potpisala ugovor, iz razloga što bi vlasnik trebao skrbiti o trafostanici, a 

općina niti ima resurse niti potrebe da skrbi o trafostanici. 

Carl Ivelja: Gdje je ta trafostanica? 

Antonia Frlan: U Ublima. 

Anita Jančić Lešić: U Ublima, između vatrogasaca i one zgrade, to HEP koristi, to je jedna 

mala zgrada, jedno 3x3. 

Carl Ivelja: Što će njima to? 

Anita Jančić Lešić: A moraju biti vlasnici zemlje nad svojim objektom, trafostanice. 

Carl Ivelja: Koliko je to veliko? 

Anita Jančić Lešić: Malo je to. 

Gojko Antica: 3x4, 12 m2. 

Anita Jančić Lešić: Tako nešto, kolika je trafostanica. Znači, imamo tamo tri zgrade i između 

dvije je jedan mali kvadratić koji ima svoj broj to je čestica trafostanice.  

Gojko Antica: I to je vlasništvo Općine? 

Anita Jančić Lešić: To je vlasništvo Općine, da. 

Gojko Antica: Jesu li oni ikada plaćali nekakvi najam, zakup, podzakup išta za to? 

Anita Jančić Lešić: Nisu. 



Gojko Antica: Nikada ništa nisu plaćali, znači mi njima uredno plaćamo, a oni nama na našu 

zgradu nisu nikada ništa platili, malo čudno je li, s obzirom da je to HEP, nisu mi baš dragi ti 

iz HEP-a, uvijek traže neku dlaku, imam neugodna iskustva s njima, ako se složimo da ćemo 

im to pokloniti ja sam za, ali… 

Carl Ivelja: Hoće li oni tražiti vlasništvo i nad drugim trafostanicama? 

Antonia Frlan: Vjerojatno hoće. 

Anita Jančić Lešić: Hoće, da. Stvar je u tome da sada kada netko ulaže u nešto mora biti 

vlasnik, ako nije vlasnik zemljišta. Ovako, zakon se promijenio, prije je postojao vlasnik 

zemljišta i vlasnik zgrade, a sada se to briše i tko je vlasnik zemljišta, vlasnik je i zgrade i 

obrnuto. Kod nas je to još ostalo jer se neki imovinski slučajevi nisu riješili, ali sada se po 

zakonu brišu one čestice sa zvjezdicom što znači zgrada, jer imaš ono česticu zemlje i česticu 

zgrade, je ova što ima zvjezdicu i to se briše. Znači, u svom sljedećem tijeku koji će se 

događati će se izjednačiti zemlja i zgrada, neće više moći postojati situacija da bude… 

Carl Ivelja: Dobro, ali oni ulažu sredstva tamo, oni ne ulažu sredstva tamo zbog njih, zbog 

njihovog umrežavanja, oni ulažu radi popravka, radi održavanja za nas, za općinu, ne za njih. 

Gojko Antica: Oprosti Carlo, mi ulažemo zato što mi plaćamo, na svakom računu imaš 

održavanje žice, održavanje trase, održavanje zgrade, mi to plaćamo kroz račun, oni ne 

plaćaju ništa da se razumijemo. 

Carl Ivelja: Tako je, dobro. Oni plaćaju sredstvima koja su dobili od nas, ulažu, rečeno je 

ulažu, ulažu u trafostanicu, ne ulažu oni u trafostanicu radi njih, ulažu radi nas. 

Anita Jančić Lešić: Da bi funkcionirao sustav, da bi mi imali struju. 

Carl Ivelja: Zašto bi to trebalo biti njihovo? Ne razumijem, zašto bi to trebalo biti njihovo? 

Anita Jančić Lešić: Vjerojatno zato što, jednostavno, mislim da je sada takva zakonska 

situacija da ako je netko vlasnik zgrade, a ispod je čestica zemlje, mi ne moramo to njemu 

dati. 

Antonia Frlan: Ovdje se ne radi o čestici zgrade, ali radi se o tome što se radi o javnoj 

infrastrukturi, ako im nećemo darovati, dužni smo mi održavati trafostanicu. 

Marinela Kvinta Lešić: Što nismo u mogućnosti, tko će održavati trafostanicu? 

Carl Ivelja: Dobro, tko će održavati rasvjetne druga tijela, npr. stup, kabeli i tako dalje. 

Anita Jančić Lešić: E to je naše. 

Antonia Frlan: Javna rasvjeta je naša. 

Carl Ivelja: Ne, ne, prolazu dalekovodi, prolazu preko stupova, preko privatnog zemljišta, 

svačijeg zemljišta. 

Anita Jančić Lešić: Oni će to morati rješavati, kao što mi moramo ucrtati ceste, mi imamo 

obavezu ucrtati javnu rasvjetu, napravili smo popis javne rasvjete, svih stupova i mi ćemo 

morati to evidentirati, čak ćemo morati i vlasništvo rješavati. 



Carl Ivelja: Ovo mi sve liči na Zakon o šumama, znači, sve šume su hrvatske, sve ono što je 

općinsko je hrvatsko, sve je RH i sada nije vlasnik Općina nego je vlasnik država, to mi 

izgleda sličan postupak. 

Gojko Antica: Meni na kuću u selo su stavili onaj kandilaber, rasvjetno tijelo i ruzina, pukla 

zgrada, njih nije briga za zgradu, njima je bitno da njihovo svjetlo svijetli, a to što je na mojoj 

zgradi, što mi je možda narušila statiku. 

Antonia Frlan: To nije njihovo svijetlo. 

Anita Jančić Lešić: Naše. 

Gojko Antica: Ali, hoću ti reći, oni se penju . 

Carl Ivelja: Sada će ti kuća pripast kuća njima.  

Antonia Frlan: Penju se iz drugog razloga. 

Gojko Antica: Isto kada sam u Portorus stavio struju, ja sam morao iskopati kabel, morao sam 

položiti sve i staviti sve ono i sad je to njihovo, sada je sve njihovo, a kada treba platiti račun, 

e onda je čije je. Mislim, malo mi je to održavanje i ti računi kada idu, ne razumijem neke 

stvari. 

Marinela Kvinta Lešić: A je li znate kako su druge općine riješile te trafostanice? 

Antonia Frlan: Darovali su. 

Rino Barbić: Dobro, zašto njima to treba? 

Carl Ivelja: Ne mogu održavati zgradu ako nije njihova, loše se osjećaju. Znaš kada je tvoje 

pa kada ulažeš, ulažeš sa srcem. 

Anita Jančić Lešić: Ovako, ne branim nikoga, apsolutno ne branim nikoga, pogotovo ne HEP, 

međutim, vjerujem da oni u svojim investicijama isto računaju na europska sredstva, isto kao 

što ni mi ne smijemo ulagati na nešto što nije vlasništvo Općine, tako ni oni ne mogu ulagati 

u nešto što nije njihovo vlasništvo, moraju imati vlasništvo kako bi mogli ulagati. Tako da tu, 

mislim, da nemamo izbora. 

Carl Ivelja: Znate što ja mislim da će se dogoditi s tim trafostanicama, da će se ugasiti iz 

nekog razloga, napraviti će se nova trafostanica, a ta trafostanica će… Sve su građene od 

kamena uglavnom i biti će njihov kamen, to će se dogoditi na kraju pa će dobiti drugu 

trafostanicu. Ja najradije ne bih glasao za ovo, bio bih barem suzdržan, samo ne znam koje su 

konsekvence ako budem suzdržan ovdje. 

Gojko Antica: Mi smo dovedeni do toga da u dosta stvari nemamo izbora, tako ni ovdje, 

konkretno u nekim uređenijim državama imaš pravo na nekog distributera i na nekog drugog, 

nije HEP jedini, bilo bi ih nekoliko, pa bi mogao odlučiti neću više biti tvoj potrošač nego 

onaj drugi, ali činjenica je da je to na Lastovu, da tu zgradu nitko neće uzeti i ponijeti je u 

Zagreb, ona će ostati tu, pa taman to sutra bio kiosk.  

Carl Ivelja: Zato sam i rekao da će uzeti kamen. 

Gojko Antica: Ostati će zgrada tu, ali dobro. Malo smo tu razmijenili mišljenja, ali tu ne 

možemo puno mijenjati ni utjecati. Činjenica je gola da je to tako. Ima li još netko za ovu 



odluku o darivanju, da mi nekome nešto darujemo, tom jadnom HEP-u, oni su inače firma u 

razvoju.  

Anita Jančić Lešić: Da. 

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Odluku o darovanju 

kat.čest.zgr. 1082/2 k.o. Lastovo 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se Odluka o darovanju 

kat.čest.zgr. 1082/2 ne donosi ( dva glasa „za“, jedan „protiv“ te jedan „suzdržan“) 

 

A.D. 10. GODIŠNJI PLAN UPRAVLJANJA I RASPOLAGANJA IMOVINOM 

OPĆINE LASTOVO ZA 2024. GODINU 

 

Predsjednik Gojko Antica daje riječ Antoniji Frlan, pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela 

Općine Lastovo. 

Antonia Frlan: Ovim godišnjim planom je propisano na koji način će se upravljati poslovnim 

prostorima, stanovima, građevinskim i poljoprivrednim zemljištem, trenutno je u izradi 

natječaj za raspolaganjem poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske i 

trebao bi se kroz 2024. godinu i realizirati. Upravljanjem nekretninama u vlasništvu Općine 

Lastovo namijenjeno prodaji, iako smo ove nekretnine planirali prodati i u 2023. godini, imali 

smo problema s procijenjenim elaboratima, nije se uspjelo realizirati, ali trebalo bi u narednih 

par mjeseci. Neprocijenjene nekretnine u vlasništvu Općine Lastovo, ima zgrada na koje još 

nije upisano vlasništvo, na kojima se isto radi. Zahtjevi za darovanje nekretnina, upućeni 

Ministarstvu državne imovine, upućeno je dosta zahtjeva koji su u obradi i nemamo još 

povratnih informacija. Upravljanje komunalnom infrastrukturom, izrađuje se, kao što je 

načelnica sada rekla, evidencija javne rasvjete koju smo dužni i imati i onda bi se nakon toga 

trebalo upisivati vlasništvo nad njom.   

 

Carl Ivelja: Zanima me, jesu li svi objekti u vlasništvu Općine koji su dati na korištenje ili ih 

netko koristi, možda nisu dati na korištenje, ali se koriste ti prostori. Jesu li sa svima osobama 

koji koriste prostore napravljeni ugovori? 

 

Anita Jančić Lešić: Ja pretpostavljam da jesu, je li postoji situacija da je nešto propušteno, ne 

mogu sada 100% tvrditi, ne mogu ti sada reći, decidirano, mislim da se o svim prostorima 

vodi računa, stanovima, poslovnim prostorima… 

 

Carl Ivelja: Ja bih volio da napravite reviziju svih tih ugovora i vidite, imate popis svih tih 

prostora, je li tako?  

 

Anita Jančić Lešić: Mora postojati. 

 

Antonia Frlan: Imamo popis svih prostora. 

 

Carl Ivelja: Ja ne želim imenovati sada taj prostor ili neke prostore, uglavnom da napravite 

reviziju svih prostora koje imate i koje ste dali  na korištenje, najam itd., je li se svi prostori 

plaćaju? Ja bih volio imati ti popis, tako ću ja znati, da ne moram imenovati nikoga. Želim 

dobiti taj popis svih prostora koji su u najmu. 

 



Anita Jančić Lešić: Uredu. Ne znam, je li imamo sve na jednom mjestu, mislim da da. 

 

Antonia Frlan: Manje-više imamo. 

 

Anita Jančić Lešić: Ok. 

 

Carl Ivelja: Dobro, hvala. 

 

Antonia Frlan: Ako vi znate za neki koji se ne plaća, ne morate nam reći na sjednici, možete 

nam reći bilo kad. 

 

Carl Ivelja: Gledaj, ja ne mogu znati, je li se plaća ili ne. 

 

Gojko Antica: To su pretpostavke, nitko ne može znati. 

 

Antonia Frlan: E dobro, ja ne mogu garantirati da ne postoji, možda postoji neki prostor za 

koji ne znamo ili netko koristi nešto što mislimo da je prazno. 

 

Carl Ivelja: To se možda koristi trideset godina. 

 

Anita Jančić Lešić: Namjerno ne, ali ne mogu isključiti 100%. 

 

Carl Ivelja: Dobro. 

 

Gojko Antica: S obzirom da je Općina sada u postupku rješavanja nekih imovinsko-pravnih… 

 

Anita Jančić Lešić: Da, za zgradu Općine Lastovo, što je ono riješeno?  

 

Gojko Antica: … odnosa za neke zgrade, moguće da se neka zgrada ili neka čestica sada 

upiše, pa bude neki novi ili ne? 

 

Anita Jančić Lešić: Moguće, evo riješili smo tehničku radionu.  

 

Gojko Antica: Dobro. 

 

Anita Jančić Lešić: Tehnička radiona je riješena, godinama je, od 2018. godine je u vlasništvu 

Općine i bilo je bespravno, sve je bilo bespravno, je li. Sada smo to konačno doveli do toga 

da bude uredu, ni ja ne mogu se, nemam ideju.  

 

Carl Ivelja: Najbolje bi bilo da mi date popis, pa ću ja… 

 

Gojko Antica: Ne tebi, nego svima. 

 

 Anita Jančić Lešić: Što se tiče toga, to je uredu, to je da. 

 

Gojko Antica: I mene isto zanima. 

 

Anita Jančić Lešić: Zgrada Općine Lastovo… 

 



Antonia Frlan: Iako će sljedeći tjedan biti sjednica, ne vjerujem da ćete dobiti s tim 

materijalima, za slijedeću sjednicu u 2024. godini, sigurno. 

 

Carl Ivelja: Dobro, kada bude, nije to ništa hitno, to se možda ne plaća tko zna koliko godina i 

tako. 

 

Antonia Frlan: Pitali ste za zgradu Općine, Općina je upisala vlasništvo na česticama zemlje 

na kojima se nalazi zgrada Općine. 

 

Anita Jančić Lešić: Da, tako da je sada u procesu da zgrada Općine Lastovo se upiše na 

Općinu Lastovo, sada nije. 

 

Carl Ivelja: Dolac smo sredili isto? 

 

Anita Jančić Lešić: Dolac je upisan.  

 

Antonia Frlan: Nije proveden do kraja u katastar, ali biti će. 

 

Carl Ivelja: Dobro, znači, to smo sredili, Dolac, školu, ambulantu. 

 

Anita Jančić Lešić: Ambulanta je u tijeku, ovako zgrada Općine i ambulante su u tijeku, 

upisali smo se na česticu, na malo i veliko igralište u Ublima. Znači, između Doma za stare i 

pumpe, ona jedna velika čestica.  

 

Antonia Frlan: Na betonsko i dječje igralište.  

 

Anita Jančić Lešić: Na betonsko i dječje igralište, odnosno na cijelo onu česticu, bašta je 

praktički gotova, Općina je u tijeku, ambulanta je u tijeku, škola, razgovarala sam s 

pročelnicom u Županiji u smislu rješavanja imovine škole, gdje je i ona u istoj situacija koja i 

dosta zgrada i njihov odgovor je da je najbolje da ustanova bude vlasnik zgrada tj. da škola 

bude vlasnik zgrade. Takva je intencija i rekla mi je da, ja sam njoj rekla da naša škola nema 

sredstava za geodeta i odvjetnika, geodeta koji bi napravio elaborat i odvjetnika koji mora taj 

proces voditi, oni su rekli da škola samo zatraži ponudu od nekog geodeta da se vidi koliko je 

to i da će oni plaćati te račune, vođenje uknjižbe, ali da to svaka škola mora za sebe voditi 

odnosno svaka institucija koja će biti vlasnik mora voditi tu uknjižbu. Tako da, ja sam rekla 

njima u školi da što se tiče bilo koje pomoći, ako to prvi put rade da se mogu obratiti Općini 

ili bilo komu, ali to jesu procesi gdje se treba uzeti odvjetnika, to nije jednostavan proces, to 

se uvijek mora uzeti odvjetnika. 

 

Carl Ivelja: Dobro, ako je toliko jednostavan, koliko je jednostavan Općini, dakle, škola će 

angažirati odvjetnika, geometra isto kao što je Općina napravila i to će platiti Dubrovnik, je li 

tako? 

 

Anita Jančić Lešić: Da. 

 

Carl Ivelja: Županija, Županija će to platiti? 

 

Anita Jančić Lešić: Da, škola će biti vlasnik zgrade škole, neće biti ni Općina ni Županija jer 

oni tako prakticiraju i mislim da je ustvari tako i najpravilnije jer onda ustanova može 

kandidirati bilo što za… 



 

Carl Ivelja: Dobro, dobro, to sada… 

 

Marinela Kvinta Lešić: Može se javiti na natječaj, kandidirati svoju zgradu i prostor. 

 

Carl Ivelja: Može li tu biti neki problem u smislu toga što je osnivač škole županije? 

 

Anita Jančić Lešić: Mislim da ne jer je osnivač, ali te ustanove su samostalne, ona je 

samostalna pravna jedinica. 

 

Carl Ivelja: Dobro.  

 

Gojko Antica: Vlasnik, koliko sam informiran… 

 

Carl Ivelja: Ravnateljica škole je upoznata s tim? 

 

Anita Jančić Lešić: Je, je.  

 

Gojko Antica: Vlasnik stare uljare u Mihajla je Općina? 

 

Antonia Frlan: Tako je. 

 

Gojko Antica: Tamo su nekad, netko, pokušavao nešto obnoviti i sva sreća da je netko, mislim 

da je to ronilački klub ili netko pokušavao… 

 

Antonia Frlan: Je. 

 

Anita Jančić Lešić: U jako derutnom stanju je.  

 

Gojko Antica: I sreća da je to nešto fugirano, nešto popravljeno, zatvoreni su neki otvori neki 

su i dalje otvoreni, ali ako se ono ne da nekom na dugoročni najam ili nekome da obnovi, ono 

je zgrada koja je opasna za prolaznike. Ja sam ovo ljeto viđao djecu, gdje se penju, može pasti 

s one zgrade, a može nekome odvaliti kamen na glavu i ono bi bilo dobro dati u neki 

dugoročni najam ili pokušati dati nekome u najam, ako bi se netko javio, pa da se ta zgrada 

ako ništa konzervira takva kakva je ili ako treba da se sruši da ne ubije nekoga ili se stave 

ograde, najbolje bi bilo staviti ogradu jer tamo se i ljudi kupaju i djeca se igraju, sada da na 

onaj mali prostor da ga još smanjiš, ondje je neki hlad pa se svi uvlače ispod onoga zida, 

mislim da bi trebalo nešto poduzeti dok se nešto ne daj Bože dogodilo.  

 

Anita Jančić Lešić: Ništa, ovo možemo dati na natječaj u krajnjoj liniji. 

 

Antonia Frlan: Treba prvo promijeniti Odluku o zakupu poslovnih prostora. 

 

Anita Jančić Lešić: U kojem smislu? 

 

Antonia Frlan: Može se dati do pet godina, prema Odluci.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Aha, svi prostori se daju u najam na pet godina. 

 

Gojko Antica: Nije problem to promijeniti. 



 

Antonia Frlan: Nisam rekla da je to problem nego samo da… 

 

Marinela Kvinta Lešić: Ali čuj, za takva velika ulaganja je problem, pet godina je malo za 

neka velika ulaganja. 

 

Carl Ivelja: Sigurno, to treba promijeniti. 

 

Marinela Kvinta Lešič: Znaš… 

 

Gojko Antica: Možda ima još neki… 

 

Marinela Kvinta Lešić: Za neki prostor koji je saniran kada ga dobiješ na pet godina to je ok, 

ali za tako nešto veliko pet godina je malo. 

 

Gojko Antica: Da. 

 

Anita Jančić Lešić: Mi možemo napraviti izmjenu Odluke za neko slijedeće vijeće i onda 

staviti kao posebnu kategoriju. 

 

Antonia Frlan: Ma samo navesti tu zgradu. 

 

Anita Jančić Lešić: Da, navesti tu zgradu kao jedan poseban slučaj zato što imaš situacija gdje 

su drugačiji slučajevi nego što… 

 

Marinela Kvinta Lešić: Velike su investicije, zato. 

 

Anita Jančić Lešić: Veliki je prostor, to je cijela zgrada, drugačije je nego kratkoročni najam 

nekog skladišta od 20 m2.  

 

Gojko Antica: Kada bi to netko uzeo u najam da bi možda i obnovi malo i okoliš. 

 

Anita Jančić Lešić: Okoliš ne bi obnavljao jer ono… 

 

Gojko Antica: Ili možda bi se javi na neki natječaj… 

 

Anita Jančić Lešić: Ne, ne, samo da ti rečem, vlasnik okoliša je luka, nije općinsko 

vlasništvo, ono je pomorsko dobro i Mihajla je luka. 

 

Gojko Antica: Da, 

 

Marinela Kvinta Lešić: Samo zgrada. 

 

Anita Jančić Lešić: Samo zgrada je općinska. 

 

Gojko Antica: Znam, ali ona luka je, ja promatram i u more i na kraj, na kraju su fuge sve 

pojedene i svaki kamen, ako izbije jedan kamen, izbiti će ih tri. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Odvalilo se već, tamo na… 

 



Gojko Antica: Veji mul i cijela riva, već se počelo urušavati, znači, ako se ne fugiraju, negdje 

su fuge duboke i po pet centimetara, to je sada jednostavno uliti betonsku neku fugu i…  

 

Carl Ivelja: Da, ali Gojko to nema veze s nama, tu treba lučka uprava, ona to treba dati, oni to 

trebaju napraviti. 

 

Anita Jančić Lešić: Razgovarala sam s Lučkom upravom, lučka uprava ima u planu sanirati 

Mihajla, Mihajla ima puno veći problem od fuga, Mihajla ima problem što je podlokano, 

znači, fuge ako idu iz mora su duboke i po pola metra, metar i unutra fali po tri kubika 

materijala, ja vjerujem, oni su stavili u plan jer to su ogromne količine betona koje se moraju 

uliti da bi se popunile šupljine jer taj kamen stoji na praznom, on kada ga izvali, gotovo je. 

Prilikom gradnje luke, mislim da je u planu dovoženje betonare, oni će dovesti stroj koji će 

njima proizvoditi beton tamo i to je fantastična prilika da lučka uprava može vrlo jednostavno 

i lako dobiti velike količine betona i da to može riješiti. Inače, one se oslanjaju, oni žele 

riješiti, međutim, ono što je njima jako teško, a to je dovesti izvođača na Lastovo i onda mi tu 

pomažemo tako da budemo na neki način koordinatori s Komunalcem koji im onda, recimo, 

prošle godine se popravila Lučica, isto je bilo dosta velikih kamenja na dnu, ronioci su ih 

tražili, to je odradio Komunalac. Znači, firma koja nema ovdje svoje sjedište niti djelatnika 

niti ikoga, dovoditi poduzeće iz vanka je uvijek problematično iskustvo, ali ako im bi 

pomognemo i ako usput nađemo posao za Komunalac, onda se to odrađuje, ovu godinu im je 

plan Mihajla. 

 

Carl Ivelja: Koje godine, 2024. godine? 

 

Anita Jančić Lešić: Da. I to se mora rješavati. 

 

Carl Ivelja: I ne samo to, i onu ligadinu dati, da se ljudi šetaju normalno, mislim, kupači su 

bosi, šetaju isto ljudi, ono… 

 

Anita Jančić Lešić: U onoj jednom dijelu ligadina je grozna. 

 

Carl Ivelja: To bi sve trebalo betonirati, ne znaš kako to napraviti, ima stručnjaka. 

 

Anita Jančić Lešić: Iako tamo ligadina ne traje dugo zato što… 

 

Rino Barbić: Ne traje dugo zato što je tanka, ako je tanka ponijet će je more.  

 

Carl Ivelja: Ako treba dati nešto deblje pa staviti čeličnu konstrukciju, mrežu ne znam je li 

uopće svrsishodno staviti čeličnu mrežu tamo, ne znam sada na koji način. 

 

Anita Jančić Lešić: Ne znam ni ja. To treba vidjeti s njima.  

 

Carl Ivelja: Uglavnom, to treba napraviti, uglavnom, to je mjesna plaža, nekada si mogao 

tamo hodati normalno, prije trideset godina tamo si mogao šetati normalno, koliko toliko 

normalno, a sada je užas. 

 

Anita Jančić Lešić: Užas, je, ali prije te ligadine treba i unutra napuniti da jedan dan to sve ne 

propadne, tamo između velikog mula i ono gdje je kamenje, gdje su stijene isto ima jedna 

velika kritična točka.  

 



Marinela Kvinta Lešić: Je, to je već rupa.  

 

Gojko Antica: Treba prvo izvaditi iz mora ono što je odvalilo, pa onda, to je nešto drugo. 

Dobro, sada me zanima ova poljoprivredna zemljišta na Lastovu, nekako su mi čudni ovi 

brojevi 1,2556 hektara, što ima samo toliko? 

 

Antonia Frlan: Pet, ima 51 hektar. 

 

Gojko Antica: Ne, ne, poljoprivredna zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području 

Općine Lastovo raspolaže s privremenim korištenjem, aha ovo je samo privremeno. 

 

Antonia Frlan: A to je, sveukupno je 51,22 hektra. 

 

Gojko Antica: Ali, ne razumijem ovo planirani zakup poljoprivrednog zemljišta, znači to je 

pedeset jedan hektar što ima država i općina. 

 

Antonia Frlan: Država. 

 

Carl Ivelja: To je 10%, otprilike, ukupno zemljišta.  

 

Gojko Antica: Je li mi imamo ikakav plan što ćemo s ovom zemljom? 

 

Anita Jančić Lešić: Imamo. Postoji Program raspolaganja poljoprivrednim zemljištem koji se 

priprema, izabrano je Povjerenstvo koje to mora provoditi. 

 

Antonia Frlan: Program je napravljen i potvrđen od strane Ministarstva, a sada se treba 

provesti natječaj, imenovano je Povjerenstvo, imenovalo ga je vijeće na nekoj od prošlih 

sjednica, treba se pripremiti natječaj i dati te čestice u zakup.  

 

Anita Jančić Lešić: To će biti prihod Općine, isto tako su određene cijene, minimalne cijene 

su određene od strane države.  

 

Antonia Frlan: Jesu, ali vam ne mogu reći napamet.  

 

Anita Jančić Lešić: Nisu to velike cijene, tako da će to biti skoro. 

 

Gojko Antica: Dobro.  

 

Carl Ivelja: Samo da se vratim nazad u vezi ove revizije što sam rekao, znači, revizija svih tih 

ugovora, imamo li tu nekakav zaključak ili, jesmo li već govorili o nekoj reviziji? 

 

Antonia Frlan: Niste do sada tražili da vam se to dostavi, sada ste tražili, dostaviti će vam se s 

materijalima za prvu sjednicu u 2024. godini.  

 

Carl Ivelja: Dobro, ali to sam tražio ima već… 

 

Antonia Frlan: Tražili ste da vam to dostavimo ili ste rekli da ćete doći vidjeti? 

 

Marinela Kvinta Lešić: Bio si rekao da ćeš doći vidjeti. 

 



Antonia Frlan: Ako ste tražili, ispričavam se, ali mislim da niste. 

 

Carl Ivelja: Nisam rekao da ću doći vidjeti, sigurno. 

 

Gojko Antica: Dobro. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Ja mislim da smo bili rekli… 

 

Carl Ivelja: Ne. 

 

Gojko Antica: Ako se i zaboravi, moraš podsjetiti. 

 

Anita Jančić Lešić: Tu je zapisano. 

 

Antonia Frlan: Zapisala sam, za prvu sjednicu u 2024. godini će biti. 

 

Anita Jančić Lešić: I onda ovu odluku o izmjeni odluke za Mihovila. 

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Godišnji plan 

upravljanja i raspolaganja imovinom Općine Lastovo za 2024. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se jednoglasno (s četiri 

glasova „za“) donosi 

 

Godišnji plan upravljanja i raspolaganja imovino Općine Lastovo za 2024. godinu (u 

prilogu) 

 

A.D. 11. PLAN DJELOVANJA OPĆINE LASTOVO U PODRUČJU  PRIRODNIH 

NEPOGODA ZA 2024. GODINU 

 

Predsjednik Gojko Antica daje riječ Antoniji Frlan, pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela 

Općine Lastovo. 

Antonia Frlan: Krajem godine se donosi Plan djelovanja za slijedeću godinu, ovim Planom je 

propisano što se sve smatra prirodnom nepogodom. Na temelju Procjene rizika od velikih 

nesreća za područje Općine Lastovo navedene su moguće prirodne nepogode za naše 

područje, a to su: potres, poplava, mraz, suša, požari otvorenog tipa, ekstremne temperature i 

epidemija te pandemije. Navedeno je koje sve poslove obavlja Povjerenstvo, Povjerenstvo je 

imenovalo Općinsko vijeće. Imate li pitanja? 

 

Marinela Kvinta Lešić: Nemamo. 

 

Gojko Antica: Vidio sam negdje to Povjerenstvo i čini mi se da nema doktorice ili sam to 

nešto krivo vidio.  

 

Antonia Frlan: Povjerenstvo niste vidjeli tu jer… 

 

Anita Jančić Lešić: To je civilna zaštita. 

 

Gojko Antica: Aha, dobro, ok.  



 

Anita Jančić Lešić: U stožeru civilne zaštite uvijek je bio doktor, a s obzirom da sam ja to 

radila, onda ja predstavljam zdravstvo.  

 

Gojko Antica: Nema veze, mislim da onaj tko radi trenutno u zdravstvu na Lastovu da on ima 

sada malo drugi pogled nego ti, ti si se sada skoncentrirala na Općinu. 

 

Anita Jančić Lešić: Pa ne bih rekla, koliko i što treba napraviti u zdravstvu u slučaju da 

civilna zaštita mora raditi, mislim da sam daleko kompetentnija od bilo koga tko je tu mjesec 

dana i isto kao i kod imenovanja mrtvozornika, imamo ogroman problem dok se i  

mrtvozornik imenuje već se doktor zamjeni, a mrtvozornik se imenuje tako da mi pitamo 

čovjeka i Dom zdravlja, je li želi biti, kada on kaže da želi biti, dođe na vijeće i mi ga na 

vijeću izglasamo i ide na Županijsku skupštinu. 

 

Antonia Frlan: Tako je.  

 

Marinela Kvinta Lešić: I do tada nam se već promijenio doktor. 

 

Anita Jančić Lešić: To traje četiri mjeseca, otprilike. 

 

Rino Barbić: I onda ide ća. 

 

Anita Jančić Lešić: Onda ide ća, tako da mislim da u ovoj situaciji stvarno nema potrebe.  

 

Antonia Frlan: Ajmo jedno po jedno. 

 

Gojko Antica: Dobro, dobro.  

 

Anita Jančić Lešić: Tako da, znaš što, gledaj… 

 

Antonia Frlan: U trenutku kada ste vi postali načelnica Stožera bili ste još uvijek doktorica 

zato to nismo nadopunjavali. 

 

Anita Jančić Lešić: Da. 

 

Gojko Antica: Dobro, dobro, ok. 

 

Anita Jančić Lešić: Ja to još uvijek jesam, samo trenutno ne radim taj posao. 

 

Antonia Frlan: Ne, ali tada ste još i radili. 

 

Gojko Antica: Dobro, i ja sam veterinar pa se to ne vodi tu da jesam. Ista stvar, ali nebitno, 

mislim bitno.  

 

Carl Ivelja: Ja sam radio za NASU, ne vodi se to isto. 

 

Anita Jančić Lešić: Pa ako vi stvarno smatrate da netko tko ima mjesec dana staža na 

Lastovu, može bolje u hitnim slučajevima rješavati zdravstvene stvari na Lastovu od mene, 

koja sam tu trideset godina radila, imenujte dvojicu.. 

 



Gojko Antica: Nije, nije stvar toga, nego je stvar, ono što kažu da dvoje znaju više nego jedan, 

ali misliš da tu nema potrebe. 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako, Stožer civilne zaštite je hitno operativno tijelo, tamo su ravnatelji 

svih bitnih institucija koji u jednom trenutku mogu neke stvari pokrenuti i tu je bitna 

operativnost, tu nema sastančenja, to su samo odluke i rad i nadajmo se nećemo imati takvih 

potreba. 

 

Gojko Antica: Dobro, to nije ova točka, ja sam malo izašao iz ovog okvira, je li imamo još što 

raspraviti, ima li netko pitanje? 

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Plan djelovanja 

Općine Lastovo u području prirodnih nepogoda u 2024. godini. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se jednoglasno (s četiri 

glasova „za“) donosi 

 

Plan djelovanja Općine Lastovo u području prirodnih nepogoda u 2024. godini (u 

prilogu) 

 

A.D. 12. ANALIZA STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU OPĆINE 

LASTOVO U 2023. GODINI 

 

Predsjednik Gojko Antica daje riječ Antoniji Frlan, pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela 

Općine Lastovo. 

Antonia Frlan: U ovoj Analizi je navedeno koji su sve akti na snazi i doneseni u 2023. godini 

od strane vijeća i načelnice, navedeni su članovi stožera, što je stožer radio u 2023. godini. 

Nije bilo potrebe za nikakvim intervencijama, održana je samo redovna sjednica. Navedeno je 

koliko je intervencija imao DVD, koliko je za njih izdvojeno u ovoj u 2023. godini i udruge 

koje su bitne za civilnu zaštitu, postrojbe civilne zaštite, povjerenici, koordinatori na lokaciji i 

koje su njihove obveze. 

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Analizu stanja sustava 

civilne zaštite na području Općine Lastovo u 2023. godini. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se jednoglasno (s četiri 

glasova „za“) donosi 

 

Analizu sustava civilne zaštite na području Općine Lastovo u 2023. godini (u prilogu) 

 

A.D. 13. GODIŠNJI PLAN RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU 

OPĆINE LASTOVO ZA 2024. GODINU S FINANCIJSKIM UČINCIMA ZA 

TROGODIŠNJE RAZDOBLJE 

 

Predsjednik Gojko Antica daje riječ Antoniji Frlan, pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela 

Općine Lastovo. 

Antonia Frlan: U ovom Godišnjem planu je navedeno koje su sve aktivnosti predviđene na 

temelju zakonskih obveza i u skladu s financijskim mogućnostima Općine, organizirat će se 

sastanak Stožera civilne zaštite kao i svake godine, lani smo obavili osposobljavanje članova, 



a trebali bi osposobiti i povjerenike i zamjenike povjerenika civilne zaštite. Trebat će se 

donijeti Plan vježbi za 2025. godinu, u tome bi trebali sudjelovati svi članovi stožera, ažurirati 

podatke u aktima vezanima za civilnu zaštitu i onda je u članku 3. naveden financijski plan 

odnosno koliko je planirano za DVD, HGSS i opremu za civilnu zaštitu u 2024., 2025. i 2026. 

godini.  

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Godišnji plan razvoja 

sustava civilne zaštite na području Općine Lastovo u 2024. godinu s financijskim učincima 

za trogodišnje razdoblje. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se jednoglasno (s četiri 

glasova „za“) donosi 

 

Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Lastovo za 2024. 

godinu s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje (u prilogu) 

 

A.D. 14. ZAHTJEVI GRAĐANA 

 

Predsjednik Gojko Antica daje riječ Antoniji Frlan, pročelnici Općine Lastovo. 

Antonia Frlan: Dobili ste dva zahtjeva, evo prvi Mezzomondo, zahtjev za produženjem 

koncesije odnosno zakupa vojne lokacije Žminjaž do, ona je dobila to na natječaj na pet 

godina, 2020. godine i ističe joj 2025. godine, ona sada traži da joj se to produži na dvadeset 

godina. Recite što mislite. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Moje mišljenje je da to treba produžiti na više od pet godine, ali ne 

baš na dvadeset godina. Mislim, da je nekih deset godina sasvim realno, to je moj stav.  

 

Gojko Antica: Je li ovo upada u ono kao i Mihajla ili? 

 

Antonia Frlan: Ne, ne jer ovo nije poslovni prostor, ovo je cijela vojna lokacija koju je Općina 

Lastovo dobila od Ministarstva državne imovine na korištenje u turističke svrhe koje ona 

stvarno i koristi na neodređeno dok ne zatraže nazad, tako da je i prijedlog načelnice da se to 

da na deset godina s mogućnošću da u svakom trenutku tražimo to natrag i da ne odgovaramo 

za ništa.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Dvadeset godina je malo... jedan cijeli životni vijek. 

 

Gojko Antica: Brzo to prođe, znaš? 

 

Marinela Kvinta Lešić: Ma dobro, ali dvadeset godina je dvadeset godina. 

 

Carl Ivelja: Je li oni navodu da će investirati neki novac tu? 

 

Antonia Frlan: Da, da.  

 

Carl Ivelja: Ili samo da su investirali do sada? 

 

Antonia Frlan: Piše vam je da uloženo 350.000,00 kuna. Nije planirano da se sada na ovoj 

sjednici donese zaključak, nego da se dogovorite koji bi zaključak bio pa da se pripremi za 



sljedeću sjednicu. Može se i od nje možda tražiti da dostavi dokaze o tome koliko je uloženo 

ili slično. 

 

Carl Ivelja: Mislim da su oni puno više tu uložili truda i vremena nego novaca, sada možda 

oni barataju s tim podacima, a pretvaraju to u novac itd. Ali, ja sam mišljenja da bi im to 

trebalo dati, ako mi to možemo njima dignuti kada hoćemo, zašto im ne dati? 

 

Anita Jančić Lešić: Možemo, mi moramo staviti klauzulu da se može dignuti kada hoćemo, 

zato što je država i općini stavila klauzulu da može dignuti. 

 

Carl Ivelja: U biti, nećemo im mi dignuti, dignuti će im država, odnosno mi ćemo im dignuti 

jer im država diže iz nekog razloga. 

 

 Anita Jančić Lešić: Da, zato što država diže općini, da. Tu se moramo ograditi od štete, tako 

da onaj koji ulaže odmah zna, možda država to neće dignuti nikada, a može dignuti i sutra. 

 

Carl Ivelja: To im treba reći, je li to oni znaju? 

 

Anita Jančić Lešić: To je rizik. 

 

Carl Ivelja: Je li oni to znaju? 

 

Anita Jančić Lešić: U svakom slučaju ćemo im reći. Moraju znati. 

 

Carl Ivelja: Oni bi to trebali znati. Dakle, ako investiraju neki novac, danas, sutra da im se to 

može oduzeti.  

 

Anita Jančić Lešić: Da. 

 

Rino Barbić: Ako im se isplati to raditi… 

 

Carl Ivelja: Tako da, ako sada mogu funkcionirati s ovim ulogom što su do sada uložili, a 

potrebno im je radi nekog plana na više godina, zašto im ne dati? 

 

Anita Jančić Lešić: Da. 

 

Carl Ivelja: Samo trebaju biti oprezni s tim novcima. Ja mislim da oni tu ulažu, puno više rada 

i vremena, nego što su uložili novaca, ali nebitno. 

 

Anita Jančić Lešić: Rad je isto novac.  

 

Carl Ivelja: Da. 

 

Antonia Frlan: Dobro, na koliko godina bi vi to produžili. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Ja sam za deset godina. 

 

Carl Ivelja: Ja bi im produžio na dvadeset godina, ne vidim tu neku našu Općinsku 

perspektivu. 

 



Gojko Antica: Ovako, s obzirom na situaciju koja se događa u Parku prirode, a vezano je za 

vojarnu Vejo more, ako su u pitanju EU fondovi i sufinanciranje neko koje bi oni možda 

mogli dobiti, tamo postoji neki limiti, neke granice, znam, zato što smo imali natječaj koji 

opet nije prošao jer nisu dobili vojarnu na duže vrijeme na koliko je trebalo. Od EU fondova 

nećeš dobit ništa kao nemaš najam na više godina. Je li to sada deset godina, je li to dvadeset 

ili trideset godina, ovisi o iznosu i mislim da ako će oni tražiti sufinanciranje iz EU fondova, 

da bi im bilo lakše jer ne ulažu isključivo svoj novac nego pravdaju to kroz ulaganje, to je 

jedna stvar. Druga stvar, vrlo bitno, oni su tu, znamo tko je bio gore, većina zna kako je to 

otprilike izgledalo, stvarno i vlaga i smeće i ostaci tko zna koji, oni su se potrudili i to su 

uredili. Sada da mi to njima ne damo, a damo nekom drugom to ne bi bilo uredu, a ista stvar 

je da oni to tj. da im se to oduzme, to isto ne bi bilo u redu. I sada je pitanje je li uopće netko 

zainteresiran za taj prostor u tom vidu, možda je netko zainteresiran, sada ću reći glupost za 

gljive ili za nešto drugo, ali za taj vid turizma i za taj vid ponude za Lastovo koja je jedan 

level više, to ima i Vis, ne znam koji još otoci. Mislim, da je to dobro za Lastovo jer Lastovo 

ima samo more i sunce, znači, svaki dodatni sadržaj je dobar za Lastovo. Ako odlučimo, bilo 

bi dobro da im to damo na korištenje, ne, na kraju konca to nije ni naše, onda bi bilo dobro da 

im se da na više godina  zbog tih EU fondova, a njihov je rizik i njihova je procjena hoće li 

ulagati i kako će ulagati, ali ako je pitanje EU fondova, mislim da je deset godina malo, to je 

moje mišljenje. S obzirom na iskustvo koje imam u firmi tamo gdje radim, a govorim ako 

netko uloži, tako je svejedno. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Ok. 

 

Anita Jančić Lešić: Slijedeća sjednica Vijeća je za tjedan dana, neće biti velika, jedina točka 

će biti rebalans. 

 

Antonia Frlan: Rebalans za 2023. godinu. 

 

Anita Jančić Lešić: Zadnji rebalans u ovoj godini i mislim da bi bilo dobro da se porazgovara 

s njima što namjeravaju i itd. koliko je to njima bitno i da budu svjesni rizika u stvari.  

 

Gojko Antica: Još jednu bitnu stvar sam zaboravio reći, oprosti, to su ljudi stariji od mene ili 

mojih godina, mislim ako će tražiti nešto na dvadeset godina da ne potražuju to samo za sebe. 

 

Carl Ivelja: Djeca su tu. 

 

Gojko Antica: I ako mi želimo privući neku djecu da ostanu i da se vrate, mislim da bi to bila 

dobra stepenica da im se to da, to sam zaboravio reći, evo sada na kraju sam se sjetio. Ne 

dajemo samo njima kao njima, to je kao obitelj, višečlana obitelj. 

 

Anita Jančić Lešić: Ako želite odmah odlučiti, možemo odmah odlučiti ako ste sigurni.  

 

Rino Barbić: Ne, ne moramo odmah odlučiti. 

 

Carl Ivelja: Ja mislim… 

 

Anita Jančić Lešić: Ili za tjedan dana? 

 

Antonia Frlan: Da. 

 



Anita Jančić Lešić: Ok, onda temeljem ovih rasprava, možemo ih kontaktirati i tražiti neka 

dodatna objašnjenja, tako da… 

 

Rino Barbić: I upoznati ih i reći im koja je situacija, da to mogu dobiti na toliko godina, ali da 

im uvijek to može netko uzeti. 

 

Anita Jančić Lešić: Da, to je… 

 

Gojko Antica: Ma to se zna Rino, to oni znaju. 

 

Rino Barbić: Ne znam ja je li znaju. 

 

Marinela Kvinta Lešić: A imaju u ugovoru u kojem piše… 

 

Anita Jančić Lešić: Da, ali kada oni računaju da imaju ugovor na dvadeset godina možda 

računaju da je to 100% sigurno, to je 100% sigurno što se tiče Općine, ali nije što se tiče 

Ministarstva.  

 

Gojko Antica: Mislim, ja bi se vratio na ono financiranje čijeg, nekako je čovjeku lakše ako 

dobije na dvadeset godina, sada govorim napamet da financira ako nisu isključivo njegova 

sredstva. 

 

Carl Ivelja: Da, ako su EU fondovi sada da ih i izgubi bilo bi šteta. 

 

Gojko Antica: Da, šteta bi bila, ali ako ideš sa svojim novcem pa da izgubiš… 

 

Carl Ivelja: To je još gore. 

 

Gojko Antica: Još gore, tako da, mislim treba s njima razgovarati u globalu smo svi za, samo 

je sada pitanje je li deset, dvadeset… 

 

Anita Jančić Lešić: Da, da. 

 

Antonia Frlan: U redu, pripremit ćemo za slijedeći put zaključak i ako će načelnica 

razgovarati. Dobro, drugi zahtjev građana je zahtjev ugostitelja otoka Lastova, imali ste već 

sličan zahtjev, tada nije bilo odgovora na njega jer ste smatrali da se nema kome odgovoriti. 

Zahtjev je sada sličan kao i oni prije, ne znam jeste i ga svi pročitali? Najviše se osporavaju 

članak 7. i članak 24. Odluke. Članak 7. se odnosi na zapremninu spremnika za sakupljanje 

miješanog komunalnog otpada gdje je predviđeno koje su standardne veličine, ali onda dalje 

samo spominju spremnike od tisuću litara jer samo takve spremnike Komunalac ima, ima 

vozilo samo za te spremnike. Navodi se tu da Zakon propisuje da se spominju standardne 

veličine spremnike odnosno se misli na množinu, a da naša Odluka govori o samo jednoj vrsti 

spremnika, tumače Zakon, a nisu nadležni da ga tumače. Može se to promijeniti, naravno, 

udovoljiti njihovom zahtjevu, ali mi nemamo te spremnike niti imamo vozilo za dizati male 

kante koje oni žele. Znači, mi u Odluci to možemo promijeniti, ali u praksi Komunalac nema 

uvjete za to. 

 

Anita Jančić Lešić: Znači, Komunalac ima vozilo koje je u užasnom stanju i koje im 

vjerojatno neće moći odraditi slijedeće ljeto i nama je… mi do ljeta moramo smisliti ili naći 

načina da kupimo novo vozilo ili unajmiti vozilo koje će voziti ljeti jer ovo vozilo nije 



sigurno za toliku količinu odvoza i posla. Ovo sadašnje vozilo može podizati tisuću i sto 

litara, znači, može podizati kontejnere, male kante ne može podizati, oni ih podižu ručno, 

kontejner, on ne podiže kante. To nas i sprečava da se kante više koriste jer ako opteretimo 

ljude da svaki dan dižu stotine kanti, mislim da to neće biti dobro. Ovaj, druge spremnike 

nemamo i dok ne nabavimo vozilo, niti možemo, ali ih trebamo nabavljati. Općina Lastovo je 

kandidirala na Fond za zaštitu okoliša čak četrdeset pet novih kontejnera zato što ih je dosta 

propalo, ovih većih, isto tako i kante, ali to je jednostavno vezano s onim mogućnostima koje 

imamo. Znači, vozilo i kante, sadašnja nova vozila su prilagođena podizanju većih broja kanti 

i one od 240 l i one od 360 l i one od 1100 l i one od 120 l. Znači, oni imaju praktički sve 

standardne veličine podizača, međutim mi još uvijek nemamo novo vozilo koje to može 

napraviti niti imamo te kante. U ovoj Odluci smo stavili sve opcije, samo zato da ih otvorimo, 

da u slučaju kupnje vozila i kupnje kanti da je to već u Odluci i da se Odluka ne mora 

mijenjati. Sada, oni su se zakačili na to zašto nam ne nudite sve opcije, zašto su napisane, a ne 

nudite ih, opcije su takve jer su takve u Zakonu, a komunalno poduzeće ti nudi opcije koje 

ono ima.  

 

Antonia Frlan: Ne, ne, nama se u Odluci i spominju samo koje sve jesu. 

 

Anita Jančić Lešić: Koje postoje u Zakonu.  

 

Antonia Frlan: Ali, u slijedećem stavku nam piše isključivo spremnici od tisuću i sto litara jer 

samo takve i imamo na javnim površinama, tako da u slučaju da počnemo koristiti kante, 

Odluku će trebati mijenjati, ali samo sam htjela reći još nešto. Prigovaraju i na članak 24. koji 

govori o kriterijima za umanjenje cijena i govore da su diskriminirani, ti kriteriji za umanjenje 

cijena jesu da bi se nekom umanjilo, a nekome ne bi, nije rečeno da svi trebaju dobiti 

umanjenje jer ako je svima umanjeno onda početna cijena nije za nikoga i nema smisla. Treće 

je cjenik, cjenik donosi direktor Komunalca uz suglasnost općinske načelnice, dakle, sve ove 

njihove molbe mogu se uvažiti, može se i predložiti tj. tražiti od Komunalca da preispita 

cijene da se cijene umanje, može se i ovdje staviti na koji način se koriste spremnici manjih 

litraža i može se njima staviti umanjenje, sve ovisi o tome želite li ići u izmjenu Odluke, 

želite li da se cjenik mijenja i za ovo bi se isto onda sljedeći put pripremimo zaključak.  

 

Anita Jančić Lešić: Da, ja mislim da bi se trebala preispitati Odluka, Odluka je donesena 

nakon donošenja novog Zakona koji nije najsretnije rješenje, pošto su predviđene dvije 

kategorije, kućanstvo i nekućanstvo. Nekućanstvo je mali ured koji ima jednog zaposlenog i 

nekućanstvo je velika tvornica koja ima tisuću zaposlenih, po Zakonu je predviđena isti fiksni 

udio što je po meni potpuno nekorektno. Svi su napravili rješenje tako da idu od najvećeg 

prema najmanjemu i stavljaju umanjenja, to je jedan dio priče. Tako da, mislim da trebamo 

napraviti neke izmjene u Odluci i pravilo je da se cjenik donosi za svaku godinu. Znači, 

Komunalac mora za 2024. godinu predložiti svoje cijene, Lucijana je već počela pripremati 

nekakve stvari, tu ima nekih stvari koje nisu bile u redu s jedne strane, ali, mislim da treba 

preispitati i jedno i drugo i da jedino što im se može odgovoriti, to je moj prijedlog, da će se 

ići u izmjenu Odluke i da će se ići u izmjenu cjenika, odnosno neće se ići u izmjenu cjenika 

nego će se donijeti cjenik za 2024. godinu, mi ne može retrogradno u izmjenu cjenika nego za 

2024. godinu treba malo prilagoditi taj cjenik. Mislim, da bi to bilo to. 

 

Carl Ivelja: Ja sam pričao s nekima od njih, oni me uvjeravaju, znači, pročitao sam dijelove 

Zakona, Zakon govori da smo mi trebali imati te kante od sto dvadeset litara, misli… 

 

Antonia Frlan: Naravno da smo trebali. 



 

Anita Jančić Lešić: Ovako, samo nešto, imamo ih. 

 

Carl Ivelja: Nemaš ih, to što ti nemaš vozilo, mi imamo kante tamo ispred Komunalca koliko 

hoćeš, ne znam gdje su sada te kante, nemamo vozilo to nas… 

 

Gojko Antica: Vjerujem, ali… 

 

 Anita Jančić Lešić: Samo da nešto kažem. 

 

Carl Ivelja: Mi moramo uzeti novo vozilo, sigurno nećemo uzeti isto takvo vozilo kao što ga 

imamo, moramo uzeti novo vozilo svakako, od prošlog ljeta mi moramo uzeti novo vozilo. 

 

Anita Jančić Lešić: Da. 

 

Carl Ivelja: I uzet ćemo ga, sigurno ćemo uzeti novo vozilo jer je to najjeftinija varijanta, 

hoćemo li ga mi uzeti sutra ili prekosutra ili za dvije godine, ne znam, ali moramo ga uzeti što 

prije to bolje.  

 

Anita Jančić Lešić: Da, to je istina. 

 

Carl Ivelja: Ako oni imaju pravo na kante od sto dvadeset litara, moramo im dati kante od sto 

dvadeset litara i uzeti ćemo novo vozilo, sada ga nemamo i ne možemo im dati kante, nego 

tako, ali oni će nas tužiti, jednostavno, to nama neće proći. 

 

Anita Jančić Lešić: Neka tuže, oni mogu tužiti. 

 

Carl Ivelja: Oni mogu tužiti i oni će nas tužiti sigurno. 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako, tu nisu… 

 

Carl Ivelja: Neće to proći, mi tu ne prolazimo. 

 

Anita Jančić Lešić: Neka tuže slobodno.  

 

Carl Ivelja: A dobro, mi tu ne prolazimo, nema veze da izgubimo i tako dalje… 

 

Gojko Antica: Ali, samo malo… 

 

Carl Ivelja: Samo malo da ja dovršim, znači, moramo im pružiti to što Zakon govori, sto 

dvadeset litara, to što mi nemamo vozilo, mi ga moramo imati, imamo kante, a nemamo 

vozilo, moramo imati vozilo, moramo pružiti tu uslugu, sada, jesu li oni fer igrači o tome ne 

ćemo govoriti, o tome uopće ne želim razgovarati. Imaju apartmane, imaju restorane, imaju 

neki i jahte, imaju toliko i toliko ljudi dnevno. 

 

Rino Barbić: I novaca za platiti smeće. 

 

Carl Ivelja: I novaca i itd., ali, ja mislim da je Zakon na njihovoj strani i da tu trebamo stati na 

balun i to vozilo nabaviti što prije jer ne može se dogoditi ono što je bilo prošle godine ono 

što se dogodilo prošle godine i riješilo se za deset do petnaest dana, a ove godine ne, ako 



crkne kamion neće se riješiti nikako. Dakle, idemo sada nabaviti kamion, pusta Općina, pusti 

ti djelatnici, idemo ća napraviti jedan program i idemo kupiti kamion. 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako, moj je plan da pričekamo početak nove fiskalne godine kada će 

Fond za zaštitu okoliša početi raspisivati natječaje, znači, sada ovo pred kraj godine nitko ne 

može reći dok ne donese proračun što misli financirati, sada je donesen proračun i kroz prvi 

mjesec će oni znati što će u toku ove godine financirati. U onom trenutku kada vidim hoće li 

financirati vozilo ili nešto što nama odgovara, mogu li računati na Fond za zaštitu okoliša za 

sufinanciranje vozila... 

 

Carl Ivelja: Koliko je ono bilo, bila si rekla neku cifru. 

 

Gojko Antica: 120.000,00 eura, ja mislim. 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako, Dino mi je bio rekao 130.000,00 eura, sada mi je Lucijana poslala 

jednu ponudu na 125.000,00 eura je vozilo ako bi ga kupio gotovinom, a ako bi uzeli leasing 

na sedam godina onda je prva rata 34.000,00 eura, a godišnje bi Općina trebala dati 24.000,00 

eura, sedam godina jer je 2.000,00 eura rata, znači, sedam godina i  kada se sve zbroji ispada 

200.000,00 eura ako ga uzmeš na leasing. 

 

Rino Barbić: To se ne isplati. 

 

Carl Ivelja: Ljudi moji treba ga uzeti, treba napraviti neki projekt i treba ga uzeti. 

 

Anita Jančić Lešić: A morat ćemo ga uzeti, ovo je opcija, a projekt je u stvari kupnja, znači, ja 

bih čekala da se donese proračun, to se sada donosi. Vjerujem da će u prvom mjesecu Fond 

imati plan natječaja sufinanciranja vozila i onda ćemo vidjeti možemo li dobiti sufinanciranje. 

Idemo vidjeti gdje sve možemo dobiti sufinanciranje, ako kroz par mjeseci uvidimo da 

nećemo od nikoga dobiti sufinanciranje, eto nam rebalans pa ćemo mi kupovati vozilo. 

 

Antonia Frlan: Ali, vi ste ovo govorili za obično vozilo, ne za hibridno. 

 

Anita Jančić Lešić: Ovo sada je obično vozilo.  

 

Antonia Frlan: Fond neće sufinancirati obično vozilo. 

 

Anita Jančić Lešić: Fond sufinancira hibridna vozila, idemo vidjeti, radilo se na Fond pritisak 

da dozvoli i ova klasična vozila, moramo vidjeti. 

 

Antonia Frlan: A dobro, vidjeti ćemo, svakako.  

 

Anita Jančić Lešić: Morat ćemo vidjeti. 

 

Carl Ivelja: Nisam ovo razumio, hibridna vozila… 

 

Anita Jančić Lešić: Ovo je cijena klasičnog vozila, a hibridna vozila su skuplja, to su vozila 

koja su na struju ili plin. 

 

Carl Ivelja: Projekt se ne može napraviti za klasična vozila? 

 



Gojko Antica: Fond ne sufinancira. 

 

Anita Jančić Lešić: Fond nije sufinancirao, ali tu su bili neki razgovori, pregovori, moram 

vidjeti što su zaključili za ovo slijedeću godinu. Moramo vidjeti hoće li sufinancirati hibridna 

vozila, hoće li sufinancirati samo klasična vozila, kolika je cijena tih vozila, to treba vidjeti do 

četvrtog mjeseca, to treba vidjeti. 

 

Gojko Antica: Ja imam jedno pitanje, vezano za odvoz smeća. 

 

Anita Jančić Lešić: Mogu samo nešto reći da odgovorim Carlu na ovo što su rekli. Znači, 

Zakon isto tako predviđa da ako imamo dvije vrste lokacija na kojoj mogu biti spremnici, ako 

je spremnik zajednički on je na javnoj površini, je li tako? Ali, ako je spremnik kanta onda 

ona mora biti postavljena na privatnom vlasništvu i vlasnik je iznosi kada je dan skupljanja 

njegovog smeća. 

 

Gojko Antica: Da ne bi netko drugi ubacivao, je li tako? 

 

Anita Jančić Lešić: Da, znači, mi možemo donijeti Odluku da ćemo, ako budemo imali 

kamion koji diže kante, mi možemo nabaviti kante preko Fonda možemo nabaviti samo kante 

za razvrstavanje otpada plave, žute, smeđe za biološki otpad. 

 

Gojko Antica: Zelene za mješoviti otpad. 

 

Anita Jančić Lešić: Za mješoviti otpad nam nitko ne sufinancira kante, znači, morali bi ih 

kupiti sami, možemo se odlučiti da svako domaćinstvo odnosno svaka ustanova zadužuje 

svoje kante, plavu, žutu i zelenu i moraju je držati u svom prostoru, sam odgovara je li mu 

netko ubacuje. Znači, drži je u svom dvorištu i iznosi je vanka kada se skuplja otpad, 

razumiješ? To je odgovornost vlasnika, onda je odgovornost vlasnika ako ti dobiješ svoju 

kantu i ako je držiš na cesti, na javnoj površini, tvoj problem što je netko unutra utrpao, ti je 

moraš držati u svom prostoru, ti je moraš štititi. Oni spremnici, mi sada imamo kontejnere, 

oni su veliki i više kućanstava odnosno više ustanova ih koristi. Mi smo kandidirali preko 

Fonda za zaštitu okoliša čim smo dobili odgovor, kandidirali smo četrdeset pet novih 

spremnika, velikih, ovih kontejnera jer su jako loši, plastični su i uništavaju se, jednostavno 

propadaju kroz godine. Kandidirali smo žičane kaveze gdje bi bili onda na javnoj površini, ali 

pod ključem tako da oni koji su korisnici imaju kontrolu nad odlaganjem, tako da su oni 

relativno u pravu, ne mogu očekivati da će kante od sto dvadeset litara stajati na javnoj 

površini, to je premalo, jedino kontejneri stoje na javnim površinama. Kante u pravilu stoje u 

vlastitom dvorištu, sam vlasnik je kontrolira, razumiješ jer drugačije nema smisla. 

 

Gojko Antica: Je li tako po Zakonu?  

 

Anita Jančić Lešić: Mislim da da. 

 

Gojko Antica: Dobro. 

 

Anita Jančić Lešić: Da su to dvije opcije, znaš? Jer netko može uzeti kantu od sto dvadeset 

litara i dođe susjed i ubaci mu tri kese i napunio mu je kantu.  

 

Carl Ivelja: Neće, staviti će one lance na te kante. 

 



Anita Jančić Lešić: Znači, tamo gdje je zajedničko odlaganje tamo su kontejneri, tamo gdje 

svatko ima svoju kantu tamo je obaveza da je ti držiš na svoje prostoru. Tako da se mi tek 

moramo odlučiti na koji sustav hoćemo, ali mi se ne odlučujemo na sustav koji želimo nego 

na sustav koji možemo provesti temeljem onoga što Komunalac ima, a Komunalac nema za 

kupiti ništa. 

 

Carl Ivelja: Oni sada nisu plaćali naknadu za odvoz smeća? Oni nisu platili ništa koliko znam.  

 

Anita Jančić Lešić: Nisu platili nikakav račun, to nije korektno. 

 

Carl Ivelja: Mislim, a oni su, tako reći… 

 

Anita Jančić Lešić: Najveći proizvođači smeća. 

 

Carl Ivelja: 50% smeća mislim, njihovi klijenti proizvode i sada to nama ne igra. Znači, oni 

50% smeća koje se stvara na Lastovu, oni ne plaćaju odvoz, to nije u redu. 

 

 Anita Jančić Lešić: Ali, ako dođu kavezi i ako oni imaju svoj kavez i svoj kontejner i ako svi 

drugi isto tako imaju pod ključem onda nitko nikome ne može ubacivati.  

 

Carl Ivelja: Jednostavno moramo riješiti taj problem, ovaj status quo nam ne odgovara, njima 

odgovara jer ne plaćaju ništa, ni neće platiti ništa, ne vjerujem ni da će zaostatke platiti. 

 

Anita Jančić Lešić: Treba im ovrhu poslati na taj račun jer Komunalac stvarno je u jednoj 

užasno teškoj situaciji zato što mi imamo jaki nautički turizam koji tako reći nije obuhvaćen 

plaćanjem odvoza otpada, a ima četiristo plovila oko Lastova u sezoni, na njemu je bar po 

četiri osobe to ti je tisuću i četiristo osoba koje su tu u akvatoriju, koje su na Lastovu, koji tu 

bacaju smeće, a Komunalac to odvozi, troši ljude, troši resurse. 

 

Carl Ivelja: To treba riješiti, već smo pričali o tome. 

 

Anita Jančić Lešić: To je veliki problem, ogroman problem. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Ako oni nisu cijelu sezonu platili smeće, recimo šest mjeseci zašto 

već nisu dobili nekakvu ovrhu, ja sam platila smeće, mogla sam onda i ja ne platiti smeće.  

 

Anita Jančić Lešić: Točno.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Zašto već nisu dobili nekakve ovrhe? 

 

Anita Jančić Lešić: Ja ne znam, moram pitati Lucijanu je li poslala ovrhe, možda i je.  

 

Antonia Frlan: Ne može ih ovršiti.  

 

Carl Ivelja: Na kraju će se dogoditi da ćemo mi morati uzeti plovilo. 

 

Antonia Frlan: Nisu potpisali da… oni su između ostaloga napisali da je poslano bez 

povratnice, što je istina, a tako se ne može ovršiti.  

 



Marinela Kvinta Lešić: Ok, onda ću i ja prestati plaćati smeće, sve pet. Ja isto prestajem 

plaćati smeće, ne mogu se ovršiti. 

 

Anita Jančić Lešić: Možemo li napraviti pauzu? 

 

Antonia Frlan: Neka vas čuju svi da je pauza. 

 

Gojko Antica proglašavana pauzu od 5 minuta. 

 

Gojko Antica: Ovako, zanima me je li Komunalac ima s nekim restoranima dogovoren odvoz 

smeća, znači, koliko kontejnera, koliko dana, koliko sedmično, koliko mjesečno. 

 

Anita Jančić Lešić: Da, s onima koji su na to pristali. Znači, po novom Zakonu čovjek treba 

doći tamo i kao što su ljudi došli, dali svoje podatke i svoje potrebe. Znači, ustanove, kaže 

ovako Komunalcu meni treba jedan kontejner svaki dan prazniti ili meni treba jedan kontejner 

i želim prazniti tri puta sedmično ili meni trebaju, dva, tri ili pet. 

 

Gojko Antica: Je li se zna koliko košta odvoz kontejnera? 

 

Anita Jančić Lešić: Odvoz je 43,00 eura, ja mislim. 

 

Gojko Antica: Je li netko od ovih ovdje niže potpisanih… 

 

Anita Jančić Lešić: Ne, oni nisu potpisali ugovor i oni nisu od šestog mjeseca… 

 

Gojko Antica: Usmeni dogovor? Jesu li imali neko od ovih da je bilo dogovoreno? 

 

Anita Jančić Lešić: Ona je njima predlagala koliko će oni ugovoriti odvoza. 

 

Gojko Antica: Dobro, a jesu li to ugovorili? 

 

Anita Jančić Lešić: Ne. 

 

Antonia Frlan: A ne znamo mi jesu li oni dogovorili, mislim, kako vi znate? 

 

Anita Jančić Lešić: Nisu dogovorili jer da su dogovorili onda bi potpisali i platili, ali oni nisu 

to htjeli potpisati. 

 

Gojko Antica: Znači, nisu ni to dogovorili? 

 

Anita Jančić Lešić: Pazi, nemoj me sada uzeti za riječ. 

 

Gojko Antica: Ne, ne, pitam. 

 

Anita Jančić Lešić: Ona je pregovarala sa svakim od njih koliku količinu smeća žele da im se 

odvozi. Odnosno potrebe. 

 

Gojko Antica: Ma dobro, kužim, ja sam razumio da je već to dogovoreno. Znači, nije 

dogovoreno jer ako je dogovoreno i ako je odvezeno… 

 



Anita Jančić Lešić: Jesu li oni to potpisali, dogovarano je, ali nije realizirano ništa, oni nisu 

platili smeće. 

 

Gojko Antica: Drugo pitanje, je li Komunalac ima evidenciju ikakvu koliko su puta bili u 

Portorusu, Zaklopatici, je li oni to imaju? 

 

Anita Jančić Lešić: Ne znam. 

 

Carl Ivelja: Pa može se znati po računima, ako je izdat račun. 

 

Gojko Antica: Ne, ako imaju otprilike dogovoreno, ako znaju koliko su odvezli kontejneri i 

ako znaju koliko kontejner košta. 

 

Anita Jančić Lešić: Oni trebaju brojiti svačiji kontejner. 

 

Gojko Antica: A ako oni imaju evidenciju, oni mogu na osnovu toga izvršiti naplatu, direktnu. 

 

Anita Jančić Lešić: Ne mogu. 

 

Gojko Antica: Mislim, barem da se procjeni. 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako, ovo je pitanje malo preteško za mene, mislim da bi trebala tu biti 

Lucijana, Vijeće je skupština Komunalca, vi ste skupština Komunalca. Obično držimo 

sastanke, Komunalac bude samo točka Vijeća. Mislim da bi trebalo sazvati skupštinu 

Komunalca i onda sjesti tamo i riješiti ove stvari, da to bude jedna jedina točka. 

 

Gojko Antica: Smeće je skupa stvar, znači, mi imamo smeće i morao ga riješiti. Najgora 

kombinacija je da netko odradi posao, a da mu ovaj to ne plati, a još gora kombinacija je da 

jednom restoranu ne isprazniš deset dana kontejner da on nema kuda s njim, pa bi ga pitao 

kako bi se on osjećao. Mislim, bez obzira što je to sada ona floskula, ali zamisli da sada 

jednomu Marčelinu, njega sam uzeo za primjer jer ne vjerujem da netko nema puno susjeda, 

pa najvjerojatnije on sam puni to, zamisli da mu ne isprazniš kontejner deset dana. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Svakako im se praznilo cijelu sezonu, a oni to ne žele platiti. 

 

Anita Jančić Lešić: Da. 

 

Gojko Antica: E, ali što ti hoću reći, posao je odrađen, smeće odvezeno, možda i postoji neka 

evidencija koliko se odvezlo kamiona, pa ako nećeš platiti to što je odvezeno po toj evidenciji 

onda je pitanje, kako bi rekao, moralni vertikalist jer ne možeš biti toliko… 

 

Carl Ivelja: Je li se može pročitati tko je u potpisu? 

 

Gojko Antica: Može, može. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Svi su potpisani. 

 

Anita Jančić Lešić: Piše, piše. 

 

Gojko Antica: Galeb, Triton, Portorus… 



 

Carl Ivelja: Tko je Galeb? 

 

Rino Barbić: Tko je Galeb? 

 

Antonia Frlan: Karlović. 

 

Gojko Antica: Bakan, piše Zaklopatica, a možemo pročitati što piše. 

 

Anita Jančić Lešić: Može. 

 

Gojko Antica: Santor, Lago, Biskupa Đivoje, ne znam tko je to. 

 

Rino Barbić: Tko je taj Lago? 

 

Antonia Frlan: Lučo Jurica. 

 

Gojko Antica: Stina, Amfora i Kužina. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Svi koji rade s hranom su u potpisu.  

 

Anita Jančić Lešić: Ma ima ih još koji nisu… 

 

Gojko Antica: Ok, mislim njihovo je pravo da se bune, ali mislim da bi trebali platiti ono što 

je odvezeno.  

 

Anita Jančić Lešić: Definitivno. 

 

Gojko Antica: Po nekoj procjeni, možda im se treba postupiti kao što je na toj skici da im se 

reče, ako neće plaćati svi skupa restorani, idemo koliko ćeš platiti za apartman, koliko ćeš 

platiti… 

 

Anita Jančić Lešić: Po Zakonu, ne možeš. 

 

Gojko Antica: Ali, ako oni Zakon iščitavaju, možemo i mi. 

 

Antonia Frlan: Za sljedeću sjednicu ćemo pripremiti zaključak da će se preispitati Odluka i 

cjenik.  

 

Anita Jančić Lešić: Da. 

 

Antonia Frlan: Eto ga. 

 

Gojko Antica: Može. 

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu. 

 

A.D. 15. VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

 



Predsjednik Općinskog vijeća Gojko Antica otvara raspravu. 

 

Gojko Antica: Ja imam dva pitanja. 

 

Anita Jančić Lešić: Pitaj. 

 

Gojko Antica: Jedno pitanje je, radno mjesto u školi se izgubilo tamo u računovodstvu, je li se 

nešto poduzelo po tom pitanju da se tamo raspiše natječaj i da se tamo netko zaposli, nama 

svako radno mjesto na otoku je jako važno.  

 

Anita Jančić Lešić: Što kaže ravnateljica? 

 

Gojko Antica: Nemam pojma.  

 

Antonia Frlan: Ni nama se nije obratila. 

 

Carl Ivelja: To je Ministarstvo… 

 

Gojko Antica: Je li to pitanje ovdje, je li mi možemo nešto propitivati ili to moramo ići tamo 

kucati pa pitati.  

 

Anita Jančić Lešić: Ali, idemo po redu.  

 

Carl Ivelja: Mislim, da bi mi trebali urigirati politički u Ministarstvu itd.  

 

Antonia Frlan: Općini bi se trebao prvo netko obratiti. 

 

Carl Ivelja: Mi bi to trebali probati gurati jer Ministarstvo ima svoj stav, jednostavno će se 

izgubiti, mi smo mala škola i izgubit će se to radno mjesto.  

 

Gojko Antica: Dobro.  

 

Carl Ivelja: Ako se ne napravi neki potez. 

 

Anita Jančić Lešić: Dobro, radno mjesto u školi. Drugo pitanje? 

 

Gojko Antica: Drugo pitanje, tj. prijedlog. Znači, ponovno se javlja ova situacija da 

Cvjetomir, Park, ne znam još netko nije mogao kupiti kartu za auto s Lastova, ja sam 

skicirao jedan obrazac gdje se čovjek samo može potpisati, upisati datum, mjesto, vrijeme i 

poslati dopis Agenciji i Općini na znanje. Prije je bilo, ja sam isto jedan put ostao bez pa sam 

morao sam tipkati, doći doma, razmišljati koja je adresa Jadrolinije, kome što, koja forma, 

kojega, čega, ovako je doslovno, upišeš ime i prezime, datum i potpišeš se. 

 

Antonia Frlan: Mogu li vas nešto pitati? Zašto je Općini na znanje? 

 

Gojko Antica: Zato što Općina mora znati, zna da je bilo to sam stavio Općini na znanje zato 

što je bilo pitanje iz Jadrolinije da se nitko nije bunio, a Općina bi mogla skupiti, primjer 

kada skupi deset prigovora… 

 

Antonia Frlan: Ali dobro, ako ljudi već šalju Jadroliniji i Agenciji koje mogu nešto napraviti, 



i Općina im je slala... 

 

Gojko Antica: Ali, kada Općina skupi deset prigovora, ima višu polugu, skupi tih deset i reče 

bune se ljudi jer ovako ako ja pošaljem, on pošalje, Općina nema pojma koji broj je poslan, 

znači, čisto na znanje. 

 

Carl Ivelja: Ja mislim da je ovo krivo, to je dobro zamišljeno što si predložio, ali to uopće ne 

treba uputiti Jadroliniji, jedan pojedinac koji nije otputovao danas, Jadroliniju neće puno 

taknuti, ako se to pošalje Općini onda jednoga dana ne dođe toliko turista iz Splita na 

Lastovo pa toliko i toliko ljudi ne otputuje s Lastova, a imali su nešto zakazano, hitni 

medicinski pregled neki i itd. to sve staviti na stol. Dakle, to treba napraviti, nema ništa od 

dopisa ljudi moji, ništa ni od telefona, treba poći osobno tamo i pokucati na vrata i 

razgovarati oči u oči. To bi, načelnice, vi trebali riješiti, od pisanja nema ništa ili dovesti 

novine, ako vi ne možete, mislite da to nije ok onda bar zovimo novinare, zovimo televiziju i 

ne prihvatimo trajekt jedan dan, jednostavno ga ne vežemo zbog toga i toga, toliko i toliko. 

Nakupimo materijale što je rekao Gojko nakupimo toga, tih obrazaca i toliko i toliko dana, 

toliko i toliko ljudi nije otputovalo, došlo na Lastovo iz razloga što Jadrolinija nije sposobna 

napraviti jedan program za izdavanje tih karata. Kreću ljudi ujutro iz Lastova, koliko da ih 

ima, da ih ima dvjesto, napuni trajekt, nema više iz Luke, a ne unaprijed je određeno 

Lastovu 25-30 karata, to trebamo razbiti. 

 

Rino Barbić: E a to je samo kada ideš iz Lastova, a kada ideš iz Splita nije isto, znači, prazna 

luka Split nema veze. 

 

Carl Ivelja: Dobro i to jesmo li najgori, najzadnji, najzadnja smo destinacija na svijetu, 

najizoliraniji, najviše nam treba neka subvencija, pa neka nam odobre subvencije.  

 

Gojko Antica: Najduže nam i put traje, najduže nam nevrijeme traje, ali ja sam ovo stavio, 

ne samo zbog nas, nego ja sam napravio zbog turista, turisti neće napraviti prigovor, oni će 

prešutjeti, ostat će jedan dan duže, ali da ima ovaj obrazac negdje on će ga ispuniti. 

 

Carl Ivelja: Tako je. 

 

Gojko Antica: A ti ne znaš koji je broj turista, ako nemaš ovo. 

 

Carl Ivelja: Dobro, taj turist će ti doći sutra dan, imati ćeš taj obrazac doma, podijeli po 

kućama taj obrazac. 

 

Anita Jančić Lešić: Ovaj obrazac je dobar, ali taj obrazac mora mailom otići na Jadroliniju. 

 

Antonia Frlan: Da, ništa ne košta da se šalje odmah. 

 

Carl Ivelja: Ja ne govorim da ne košta ništa, mislim da nema težinu.  

 

Anita Jančić Lešić: Ima, vjeruj mi. 

 

Carl Ivelja: Znate što, kada dođe neki mail, ja Carlo danas nisam otputovao, trebao sam 

poći, ma vidi Carlo iz Lastova, dobro, idemo ća, daj kavica, možemo li nastavit, čašica, to 

tako ide. Nema ništa bez televizije, nema ništa bez novine, ništa ili politike. 

 



Anita Jančić Lešić: Ne ide. Ovako, ja uopće ne govorim da Općina kao lokalna zajednica 

nije dužna urgirati temeljem primjedbi građana, definitivno je, Općina je jedan element, 

drugi element je korisnik usluge, koji je važan element koliko god ti mislio da nije važan 

element. 

 

Carl Ivelja: Ne govorim ja da nije važan, sigurno je važan. 

 

Anita Jančić Lešić: Postojale su i primjedbe građana na Jadroliniju i kada sam ja… to nije 

bilo  sada ovu godinu, to je bilo prije godinu ipo, ne ovo ljeto, nego ono tamo ljeto kada sam 

ja pisala da je dvadeset ljudi ostalo. Kažu, mi smo dobili samo dvije prijave, mi smo dobili, 

ne, dvadeset ljudi vam nije otputovalo, mi smo dobili, nije moglo ne kupiti karte… 

 

Carl Ivelja: Što su oni poduzeli u vezi toga? 

 

Anita Jančić Lešić: Čekaj, mi smo imali samo dvije primjedbe, da su imali sto primjedbi, 

bilo bi nešto drugo jer primjedba se može uvijek dogoditi, jedna primjedba se uvijek može 

dogoditi, imaš i šašavih ljudi koji svašta prijavljuju, jedna primjedba se može dogoditi, pet, 

deset, dvadeset primjedbi od različitih ljudi je značajno. 

 

Antonia Frlan: Više reagiraju na primjedbe ljudi nego što reagiraju na naše dopise.  

 

Anita Jančić Lešić: Točno, vjeruj mi. 

 

Gojko Antica: Ali, zato… 

 

Carl Ivelja: Ja u to ne vjerujem. 

 

Anita Jančić Lešić: Ali, vjeruj mi. 

 

Antonia Frlan: Ali to vam je tako.  

 

Anita Jančić Lešić: Ti si korisnik i imaš papirnati dokaz da si se žalio i kada Općina skupi 20 

papirnatih dokaza ili 50 onda će oni reagirati. Kada ja kao načelnik… Predsjedniče, 

predlažem pauzu. 

 

Gojko Antica: Načelnica predlaže pauzu. 

 

Pauza od 10 minuta 

 

Gojko Antica: Vijećnička pitanja, ima li još netko kakvo pitanje? 

 

Carl Ivelja: Ima, ja sada postavljam pitanje, smeće uopće, dakle, šesti mjesec je netko 

odložio smeće, to sam vam već spominjao na Vijeću, to smeće nije odnijeto, na Pasadur, 

prošetajte se načelnice, ukrcajte se u auto, svoje, jer nemate službeno. Jednostavno, ne znam 

kako ćete educirati ljude, bacaju stvari koje ne bi trebali bacati nego odnijeti na odlagalište 

tamo na Sozanj, ali upozorio sam vas već da postoji školjka od zahoda, špaher ima šest 

mjeseci to stoji na Pasaduru, čekamo drugo ljeto, ljudi bi se prepali ako ne nađu školjku od 

zahoda tamo, navikli su na školjku od zahoda i smeće, a mislim ono, idemo ća to očistiti. 

Onaj panj na Vlaku ispred meni kuće pa odnesimo ga mi, nas ovdje šestero odnesimo ga. 

Idemo se dogovoriti s Parkom, idemo ća, ja ću poći, dajte mi mandat da ja idem s 



ravnateljem Parka prirode popiti kavu i ja ću s njim dogovoriti iznošanje toga ili ćemo ga 

baciti u more pa tko naleti. Danas sam jedno deblo od nekih petnaest metri sam povukao 

tamo prema Kručici i isplovilo je prema… 

 

Marinela Kvinta Lešić: To ti je moje, ponijela ga je plima.  

 

Carl Ivelja: Nije to tvoje, to je previše krivo da bi bilo tvoje i to stoji tako danima, dvadeset 

dana tamo stoji ispred brodice Parka prirode, nisu bili u stanju to iznijeti vanka, ja sam to 

morao. Ok, to smeće, znači, hoću da se konačno pokupi, ne znam kako će se pokupiti, idemo 

organizirati Bakana traktorom, ako ne može kamion raditi idemo mi organizirati pa ćemo 

iznijeti to smeće. 

 

Anita Jančić Lešić: To je za Komunalac, ok. 

 

Carl Ivelja: A mislim to je rečeno prije šest mjeseci. Smeće uopće, dobro, ajde to sam rekao. 

Što je sa stanom u Ublima, ima li koja novost? 

 

Anita Jančić Lešić: O zgradi? 

 

Carl Ivelja: Da, zgrada u Ublima. 

 

Anita Jančić Lešić: Znači, što smo mi zadnje slali njima? 

 

Antonia Frlan: Slali smo im ono što su tražili, zadnje smo im slali procjenu. 

 

Anita Jančić Lešić: Zgrada je u vlasništvu Republike Hrvatske, radi se na tome da uđe u 

sustav poticanja stanogradnje da to bude zgrada koju će mlade obitelji… Donijeli smo 

odluku o mladim obiteljima koje će mlade obitelji moći kupiti i urediti, razgovarali smo o 

tome. 

 

Carl Ivelja: Dobro, je li država nama to dala? 

 

Anita Jančić Lešić: Još uvijek nije. 

 

Antonia Frlan: Ne. 

 

Carl Ivelja: Još nije? 

 

Anita Jančić Lešić: Ne, ne još. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Niti znači da hoće.  

 

Carl Ivelja: Hoćemo li zvati opet, hoćemo li im opet napisati jedan dopis, državi, vladi, 

Ministarstvu državne imovine je li tako? 

 

Anita Jančić Lešić: To je Ministarstvo državne imovine. 

 

Carl Ivelja: Naš prijatelj je tu. 

 

Anita Jančić Lešić: Priprema se novi zakon o državnoj imovini, koji će uključiti da državnu 



imovinu do određenog iznosa, njima će upravljati županije, biti će, kao što je recimo 

poljoprivredno zemljište dato je na upravljanje općinama, tako će se državna imovina do 

određene visine novaca dati na upravljanje županijama, sada je taj zakon u savjetovanju za 

dvadesetak dana. 

 

Carl Ivelja: Znači, Općina neće imati ništa više s tim? 

 

Gojko Antica: Pa ni sada nemaš, državna imovina. 

 

Anita Jančić Lešić: Državna imovina. 

 

Gojko Antica: S države će prjeći na županiju. 

 

Carl Ivelja: Dobro, mi smo tražili, prije je spomenuto da smo mi tražili neke kuće, zgrade, 

čestice i itd. Jesmo to tražili na Općinskom vijeću? 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako, Ministarstvo državne imovine upravlja državnom imovinom, 

zgradama, česticama i itd. i mi kada tražimo da nam to daruju, tražimo od njih. 

 

Carl Ivelja: Dobro, a sada ćemo tražiti od županije. 

 

Anita Jančić Lešić: Sada ćemo tražiti od županije. 

 

Carl Ivelja: A mi ćemo biti brzi, mi ćemo uputiti dopis prijateljima gore u Zagrebu koji će 

nama dati zgradu, je li tako? 

 

Marinela Kvinta Lešić: Je li mislite da je to bolje ili lošije? 

 

Anita Jančić Lešić: Puno bolje. 

 

Carl Ivelja: Idemo onda to riješiti prije nego njima nešto drugo padne na pamet. Što je sa 

stanovima na Počuvalo u kojoj su fazi, jesmo li neka sredstva izdvojili to smo odlučili, 

jesmo li napravili neki projekt, kako ćemo to izvesti, je li imamo novaca za uređenje stana, 

hoćemo li prodati ta dva stana? 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako, odlučeno je da se prodaju dva stana i da se uredi jedna etaža, to 

smo već govorili. Što smo odradili? Odradili smo uplanjivanje zgrade jer upljanjena, sada 

treba odraditi etažiranje, doći će 18og je li tako? 

 

Antonia Frlan: 18. prosinca dolaze. 

 

Carl Ivelja: Dobro, znači, radite na tome, poslije toga ide natječaj, prodat će se dva stana? 

 

Anita Jančić Lešić: Da, s tim novcima će se urediti zgrada.  

 

Carl Ivelja: Dobro. 

 

Gojko Antica: Treći stan? 

 

Anita Jančić Lešić: E da, ali trebat će rješavati, a ono je stara kuća vidjeti ćemo što će 



trebati. 

 

Carl Ivelja: Što je s parkingom u selu, znači Pjevor, sada smo na tomu da se državna cesta 

do draulike, znači Pjevor je naš? 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako u proračunu smo donijeli sredstva za prometni elaborat. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Je, to sam vidjela. 

 

Anita Jančić Lešić: I onda ćemo odmah po novoj godini zatražiti izradu prometnog elaborata 

gdje će stručnjak reći može ovdje parking i koji će označiti vertikalnu i horizontalnu 

signalizaciju temeljem zakona, što mi nismo stručnjaci da napravimo i onda možemo ići u 

najam.  

 

Carl Ivelja: Znači, idemo u najam prostora na Pjevoru do crkve Sv. Roka, što je s prostorom 

od crkve Sv. Roka prema sjeveru? 

 

Anita Jančić Lešić: Parking Sv. Roka je izgradila Općina Lastovo ono spada u općinsku 

infrastrukturu, ali se nismo uknjižili na zemljište, parking je izgrađen ovako, Općina je 

kupila jednu česticu, ovu, ovo nije kupila, tu su vlasnici jedna obitelj koja se još uvijek 

službeno nije podijelila. 

 

Carl Ivelja: Ne smijemo imena je li? 

 

Anita Jančić Lešić: Nije bitno, jedna je obitelj, koja god je obitelj, oni još uvijek nisu 

podijeljeni, oni znaju ovo je od jednog ovo je od drugog.  

 

Carl Ivelja: Je li taj dio što smo kupili od iste te obitelji? 

 

Anita Jančić Lešić: Je. 

 

Carl Ivelja: Dobro.  

 

Anita Jančić Lešić: Je, i onda dok se oni ne uknjiže mi ne možemo s njima riješiti 

imovinsko-pravne odnose, ne možemo ni kupiti, ni mijenjati, ne možemo ništa.  

 

Carl Ivelja: Zašto ne možemo kupiti? 

 

Anita Jančić Lešić: Jer su oni još uvijek na pokojnoga djeda.  

 

Carl Ivelja, Aha, ok, ok.  

 

Anita Jančić Lešić: Ako oni i znaju što je čije, još uvijek je na pokojnog djeda, a jedna 

čestica je kupljena. 

 

Carl Ivelja: Ovako, zanima me, vijećnici nezavisni ili SDP koji su nemam pojma, Dino 

Katić, mala Nikol, ti što ne dolaze, što ih danas ovdje nema, je li znamo koji su to vijećnici i 

što su oni rekli da više neće dolaziti na vijeće? 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako, svaki vijećnik, znači, sada ću reći za Dina… 



 

Antonia Frlan: Mogu ja odgovoriti? 

 

Anita Jančić Lešić: Može. 

 

Antonia Frlan: Nina Glumac i Dino Katić stavili su mandate u mirovanje, Nina Glumac iz 

osobnih razloga, Dino zbog sukoba interesa. 

 

Carl Ivelja: Dobro, kada je sukoba bilo, sada sukoba interesa nema. 

 

Antonia Frlan: Tako je, sukoba interesa više nema, on nije dostavio dopis Općini da se vraća 

u vijeće što znači da mu sad mandat miruje iz osobnih razloga, Nikol Škratulja je članica 

Općinskog vijeća to što ne dolazi je nešto drugo. I kada je Nina Glumac izašla iz vijeća i 

kada je Dino izašao iz vijeća, ja sam i za jednog i drugog u ime Općine poslala dopis da 

predlože člana koji će bit zamjenski koji će ući u vijeće, nisam dobila odgovor. Ne možete 

ništa tu. 

 

Carl Ivelja: Tko je predsjednik te stranke? Jesu oni SDP-u zastupnici? 

 

Antonia Frlan: Jesu.  

 

Anita Jančić Lešić: Jesu, Dino je predsjednik.  

 

Carl Ivelja: Dino Katić je predsjednik stranke. 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako, vijećnici su izabrani i vijećnici po nekoj dobroj praksi bi trebali 

sudjelovati u radu, međutim ne postoji ni zakon ni pravilo ni pravilnik ni statut ni ništa 

kojim se može prisiliti bilo kojeg vijećnika da dolazi ili ne dolazi. 

 

Carl Ivelja: Pa znam, ali zato sada ja to i govorim, ovdje da se lijepo snima da ih treba biti 

sram, svih njih treba biti sram. 

 

Gojko Antica: Dobro ako netko iz osobnih razloga ne može doći, ali… 

 

Carl Ivelja: Osobnih razloga? Neka dođe i reče koji je to osobni razlog. 

 

Gojko Antica: Ma dobro, ali… 

 

Antonia Frlan: Koji osobni razlog, netko se preselio na Mars, mislim… 

 

Carl Ivelja: Što je to osobni razlog? Ma neka reče da ima osobni razlog, ne mora reći koji je, 

imam osobni razlog. 

 

Antonia Frlan: Dva člana su stavili mandat u mirovanje iz osobnih razloga, nisu rekli 

razloge. 

 

Carl Ivelja: Niste to rekli, rekli ste da je Dino Katić da je iz razloga sukoba interesa. 

 

Antonia Frlan: Tako je i rekla sam da je to prestalo i sada miruje iz osobnih razloga, Nina 

Glumac je stavila mandat na mirovanje iz osobnih razloga. 



 

Rino Barbić: Ok. Što sukob interesa? 

 

Carl Ivelja: Zato što je bio direktor Komunalca. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Oni nisu dužni obrazložiti svoje osobne razloge.  

 

Carl Ivelja: Hipotetski, ja nisam dužan doći ovdje, je li tako? 

 

Anita Jančić Lešić: Teoretski nitko nije dužan. 

 

Carl Ivelja: I onda hoće li onda netko drugi doći umjesto mene, ja neću više doći na vijeće i 

što će te onda napraviti, onda će se raspasti vijeće. 

 

Anita Jančić Lešić: Da. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Da, ako ja stavim mandat u mirovanje raspada se vijeće.  

 

Gojko Antica: Znači, preuzimaš odgovornost cijele liste. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Za svih njih, da, momentalno.  

 

Gojko Antica: Da.  

 

Anita Jančić Lešić: Svatko preuzima odgovornost za svih. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Svjesna sam toga. 

 

Anita Jančić Lešić: Da. Mislim da nije… pazi, ja se slažem i smatram da je loše da izabrani 

vijećnici ne žele sudjelovati u radu vijeća, mislim da je to jako loše. Međutim, svatko ima 

svoj osobni izbor i na to mi ne možemo utjecati na izbor nekoga drugoga.  

 

Gojko Antica: Nagradit će ih. 

 

Carl Ivelja: Pa nagraditi će ih, sigurno će ih nagraditi. Dom za stare, stanje s dogovorom sa 

suvlasnicima zemljišta i itd. dokle smo tu došli? 

 

Anita Jančić Lešić: Otkupili smo od privatne osobe i to je sada uknjiženo na nas. 

 

Antonia Frlan: Nije još uknjiženo. 

 

Carl Ivelja: Dobro, uglavnom, u postupku uknjiženja. Znači, to je sada naše? 

 

Anita Jančić Lešić: Nije jer nam država mora vratiti ostatak.  

 

Carl Ivelja: Dobro, a je li to u postupku? 

 

Anita Jančić Lešić: Privatna osoba je imala… je, u postupku je.  

 

Carl Ivelja: To će biti brzo i onda poslije radimo projekt, možda smo mi već počeli raditi 



neki projekt. 

 

Anita Jančić Lešić: Počeli smo raditi projekt i imamo jedan ugovor od prije osam godina, 

mislim da smo o tome već govorili koji nije do kraja realiziran u onom trenutku kada mi 

budemo radili idejni i izvedbeni projekt onda će se to nastaviti. Međutim, da bi imali jedan 

mali projekt koji je ispod nivoa idejnog projekta koji je potreban u bilo kakvim razgovorima 

sada kada dođe ova jedna firma oni će nam napraviti jedan mali idejni projekt.  

 

Carl Ivelja: Znači, naša strategija je i dalje izgradnja doma za stare? 

 

Anita Jančić Lešić: Da. 

 

Carl Ivelja: Dobro. Brodica za hitne medicinske prijevoze? Ovako, to je bila odluka Vlade 

stavili su nam brodicu u Dubrovnik, smatram da je to možda dobro za Elafite jer oni nemaju 

neki porat gdje bi držali tu brodicu i blizu su, oni za pola sata mogu doći na Elafite i za pola 

sata vratiti se, što ulazi u onu zlatnu uru. Lastovo u to ne spada, mi smo pod Dubrovačkom 

županijom i dana nam je samo ta jedna brodica za hitne prijevoze, imali smo problem ovo 

ljeto, da nije bilo privatnika, da nije bilo dobre volje, čovjek bi umro na Lastovu, možda bi 

umro, možda ne bi, ali vrlo vjerojatno bi, ne bi prošao dobro kao što je prošao ovaj put. 

Smatram da bi trebali lobirati da se jedna takva brodica smjesti na Lastovo, ja znam da je 

nama najbolji prijevoz helikopterski, najbliži je, najbrži je… uglavnom u 90% slučajeva 

helikopter vozi, ali ima slučajeva kada neće voziti helikopter, a brodica će poći, barem do 

Brne mi s time možemo spasiti jedan život. Smatram da moramo lobirati u Dubrovnik, u 

Zagreb i osposobiti ovdje četvoro ljudi kojima bi bio posao održavanje te brodice i vožnja te 

brodice barem do Brne, ne trebalo nam, ali mislim da moramo imati takvu brodicu. 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako… 

 

Carl Ivelja: Država je napravila, imala je neku ideju i napravila je neku odluku, neki 

pravilnik, ali nije napravila ništa, nama nije riješila ništa, jednostavno ako nema helikoptera, 

a dogodi se često da helikopter neće doći radi nevremena, dogodilo se, ja sam bio 

zapovjednik broda tj. u nekoliko navrata mi se dogodilo da sam ja vozio bolesnike i u Split i 

u Brnu ili iz Mljeta na Korčulu ili iz Mljeta u Dubrovnik.  

 

Anita Jančić Lešić: Dogodi se. 

 

Carl Ivelja: Znači, ne dođe helikopter uvijek, ne može, iz kojih razloga ne znam, bilo je 

nevremena, helikopter nije mogao probiti, a ja sam mogao ploviti s malom brodicom, 13 

metara ili 25 metara brodom, nebitno. 

 

Anita Jančić Lešić: Da, da. Ovako, Lastovo ima organizirani hitni prijevoz s helikopterom, 

hitni prijevoz s helikopterom traje sat vremena i petnaest minuta kada ide sve po redu, znači, 

od poziva do dolaska u splitsku bolnicu, jedini put kada helikopter ne može doći je ponekad 

kada je loše vrijeme i helikopter ne dolazi ponekad kada nije indikacija za helikopter to 

znači da helikopter može prevoziti samo hitna i životno ugroženog stanja. Helikopter ne 

prevozi ljude koje nisu životno i hitno ugroženi, znači… 

 

Gojko Antica: Lomove, iščašenja… 

 

Anita Jančić Lešić: Ima, otvoreni lom se prevozi, zatvoreni lom se ne prevozi na primjer. 



Ako je zatvoreni lom izrazito težak lom onda će isto doći, uganuće se ne prevozi, postoje 

pravila koja jesu logična, koja su struka. Dogodi se situacija da helikopter ne može doći ili 

se dogodi situacija da čovjek nije životno ugrožen, ali je ipak stanje u kojem je čekanje do 

redovnog transporta predugo i to se događa, to je u stvari problem, ovo o čemu ti govoriš je 

ovo, u tom slučaju postoji sporazum koji je potpisala država s Jadrolinijom, s Lučkom 

kapetanijom i s Policijom da oni u tom trenutku prevoze pacijente. Znači, u slučaju da 

helikopter ne može doći zbog vremenskih neprilika ili da je to situacija kada čovjeku nije 

indikacija za helikopter, ali bi bilo poželjno da ode u bolnicu da ne čeka slijedeći trajekt, to 

je već riješeno i dogovoreno. Brodica za hitni medicinski prijevoz je nabavljena u principu 

zbog ovih otoka koji su blizu Dubrovniku, ne znam je li tamo uopće može sletjeti helikopter 

to su mali otoci, ne znam je li oni imaju heliodrome. 

 

Carl Ivelja: Barkom oni mogu doći do Mljeta. 

 

Anita Jančić Lešić: Ali ne znam je li oni mogu imati helikopter. 

 

Carl Ivelja: Ne mogu, ne mogu imati helikopter. 

 

Anita Jančić Lešić: Zato oni imaju brodicu, razumiješ? 

 

Carl Ivelja: Ali, nije ta brodica zamišljena za Elafite, ona je zamišljena i za Lastovo i za 

Elafite i za Vis. 

 

Anita Jančić Lešić: Je, samo što je Elafitu dvadeset minuta vožnja ili koliko točno ima milja 

tamo, par milja ima, a Lastovu je to tri ure vožnje. 

 

Carl Ivelja: Ne moramo mi voziti pacijente do Dubrovnika. Zamislite da ta hitna medicinska 

taj prijevoz iz Dubrovnika, ta brodica iz Dubrovnika dolazi ovdje treba joj tri sata 

minimalno tri sata, i tri sata za vratiti se, to je šest sati, mislim to je apsurdno.  

 

Anita Jančić Lešić: Ok, ali ako ta brodica vozi Lastovo-Brna i nakon toga ima još dva sata, 

koliko dva ipo sta do vožnje do Dubrovnika što je opet tri sata.  

 

Carl Ivelja: Ali, nije šest. 

 

Anita Jančić Lešić: Za hitnoga je mala, a za ne hitnoga može doći i za šest ili osam sati, ona 

nije… 

 

Carl Ivelja: Druga stvar, ovo što vi govorite da imate ugovor i s brodom i s katamaranom i 

itd. pa sami smo sada svjedoci ove situacije, zapovjednik neće da isplovi jer je grubo 

vrijeme, barka je pošla na ribe, krcato barki je bilo na ribe, a on nije mogao isploviti radi 

nevremena, uglavnom o toj brodici o kojoj pričamo ovisi, možda će ovisiti ljudski život. 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako, ja kao netko… 

 

Carl Ivelja: Mislim da bi mi trebali probati gurati tu brodicu na Lastovo, a neka oni svoju 

drže u Dubrovniku za Elafite, Korčuli ne treba, ali Lastovu treba. 

 

Anita Jančić Lešić: U medicinskom sustavu koji je organiziran tko što radi, mi imamo hitni 

transport helikopterom, netko tko ne može dobiti helikopter ima hitni transport brodicom, 



kopno uopće nema helikopter ili brodicu, mi biramo što ćemo, hoćemo li se boriti za 

brodicu? 

 

Carl Ivelja: Ne, ne, ne vjerujem da to što govorite da je istina. 

 

Anita Jančić Lešić: Govorimo o hitnom prijevozu. 

 

Carl Ivelja: Mi imamo helikopter uvijek kada možemo uvijek, ali se dogodi da nekad 

helikopter ne može, dogodit će se to, možda jednom u pet godina, jedan put u deset godina 

će se dogoditi kao što se događalo. 

 

Anita Jančić Lešić: Točno, ja sam se vozila i helikopterom i gliserom i dizala sam trajekt i 

dizala sam katamarane i dizala sam Policiju, svih sam dizala, a trideset godina i ja ti 

odgovorno tvrdim da… 

 

Carl Ivelja: Je li možemo probati? 

 

Anita Jančić Lešić: Što ćemo dobiti? 

 

Carl Ivelja: Što ćemo dobiti? Da možemo isploviti uvijek do Brne, sigurno možemo isploviti 

do Brne. 

 

Anita Jančić Lešić: Hoću li ja Grbi Buljević, šefici hitne, draga moja mi imamo helikopter 

za hitni transport, mi želimo brodicu za hitni transport? 

 

Carl Ivelja: Ne, ne ćemo to tako napisati, to bi bilo idiotski, kada bi tako netko nešto 

napisao… Mi imamo helikopter, ali dogodilo se tada i tada tu i tu da nije mogao poletjeti, to 

će ćete joj napisati načelnice, to ćete joj reći i to ćemo probati lobirati. Ne morate pisati, 

nego razgovarajte. 

 

Anita Jančić Lešić: Hoću li onda reći ovako da brodica dolazi po vremenima kada helikopter 

ne može i da je ona nama povoljniji prijevoz? 

 

Carl Ivelja: Ne, opet vi lažete, nije povoljniji, nego je nekad jedina mogućnost, tako se 

izrazite.  

 

Anita Jančić Lešić: Ovako, sada mi odgovori nešto, trideset godina radim hitnu pomoć na 

ovom otoku, najduže od svih doktora, ja ne znam je li itko ikada radio trideset godina hitnu 

pomoć na ovome otoku. Smatram i kao doktor i kao netko tko živi na Lastovu i kome obitelj 

živi na Lastovu, trenutno nisu tu, ali tu su i živjeli su na Lastovu bolesni roditelji i itd., 

smatraš li da nisam u stanju procijeniti koja opcija prijevoza s otoka je najbolja za ovaj otok? 

 

Carl Ivelja: Načelnice, oprostite opet se vraćate na ono što sam vam prije rekao, 

manipulirate, ja nisam rekao da je najbolja opcija brodica, jeste li to čuli i jedan jedani put 

večeras ovdje, jeste li to čuli? Niste čuli to od mene, kao što vi znate procijeniti i ja znam 

procijeniti, mislim da bi trebali probati gurati brodicu zato što je to država izmislila za otoke 

za Lastovo, Vis, Ilovik, Olib zato je izmislila, a ako će se oni samo kititi s nekim idejama, a 

te ideje ne provoditi u djelo onda… 

 

Anita Jančić Lešić: Ja ću o tome razmisliti i poduzeti ću najbolje korake za ovaj otok.  



 

Carl Ivelja: Idemo slijedeća točka. Što je s parkingom u Zaklopatici? Bili smo rekli da ćemo 

zvati geometra i da ćemo napraviti… 

 

Anita Jančić Lešić: Zvali smo geometra, to je u tijeku. 

 

Carl Ivečlja: To je u tijeku. 

 

Anita Jančić Lešić: Radi se elaborat. 

 

Carl Ivelja: Radi s elaborat za one čestice u Zaklopaticu ispred kuća, moramo riješiti nekih 

par problema, ljudi ne mogu dobit građevinsku dozvolu bez te čestice, bez parkinga o tome 

pričamo je li tako? 

 

Antonia Frlan: Tako je. 

 

Anita Jančić Lešić: Govorimo o tome da imamo česticu koja ne može biti formirana u ništa 

drugo, da u Zaklopatici fali parkinga i da bi stvarno bilo dobro ljudima omogućiti da imaju 

parking. 

 

Carl Ivelja: Kada smo zadnji put pričali o tome? 

 

Rino Barbić: Na prošlom vijeću.  

 

Carl Ivelja: A kada je bilo prošlo vijeće, u šestom mjesecu? 

 

Rino Barbić: Ma, ne. 

 

Anita Jančić Lešić: U devetom? 

 

Antonia Frlan: Šesti.  

 

Anita Jančić Lešić: U šesti? 

 

Carl Ivelja: U šestom mjesecu. Znači, prošlo je šest mjeseci, idemo ća, ako može malo brže. 

 

Rino Barbić: Što je šest mjeseci prošlo od zadnjeg vijeća? 

 

Carl Ivelja: Zanima me, što je s vodom na Pećnicu i mišji Pjevor, ljudi nemaju vodu već par 

godina. 

 

Marinela Kvinta Lešić: I o tome smo govori na prošlom vijeću. 

 

Carl Ivelja: To smo govorili na prošlo vijeće, ja to govorim na svako vijeće, to su pitanja i ja 

ću to govoriti na svako vijeće. Dakle, 31. ožujka je kasno, odnosno 1. lipnja je kasno jer se 

1. lipnja može izjaloviti situacija i ljudi neće imati vodu, to treba rješavati od 31. ožujka.  

 

Anita Jančić Lešić: Hvala što mi tako daješ upute, temperamentno i s naređivačkim tonom. 

 

Carl Ivelja: Izvinjavam se, nije sada naređivački ton. 



 

Anita Jančić Lešić:  A ja ću ti odgovoriti, znači, ovako NPKLM ima u planu promijeniti tu 

dionicu, nabavio je materijal, izdali su natječaj i vjerujem da su ovih dana izabrali izvođača, 

oni bi uskoro to trebali početi raditi, vrlo je vjerojatno ukoliko nađu sredstva da će 

promijeniti i vodovod u Lučici koji je isto tako jako loš. Jučer sam bila s šefom vodovoda za 

Lastovo Brčićem, obišli smo dole put Lučice, razgovarali smo o pročišćavanju kanalizacije, 

ona je prošlu zimu bila čišćena, međutim, ljeti je veliki protok otpadnih voda pa to treba i 

ovu godinu pročistiti i jučer smo razgovarali o tome na koji način oni ako idu u Lučicu misle 

raditi, čista tehnika, ako idu starim putem onda imaju puno ručnih ograda, to im je grubo, a 

ako idu uz cestu onda imaju duže, ali cesta nije ucrtana, ucrtan je stari put kao put, a cesta 

uopće nije ucrtana kao put. Tako da treba vidjeti s njima, malo im dati te informacije da vide 

što će s Lučicom, znači ovo tu ide, a mi čekamo da Uprava za otoke raspiše natječaj da bi 

dobili sredstva za asfaltiranje ovog dijela, nakon što oni naprave, oni računaju da će oni 

raditi dvadesetak dana. Znači, oni neće to raditi brzo zato što je to posao koji traje malo duže 

tu će biti zatvorena cesta, ali u principu… 

 

Carl Ivelja: Koja je nama zadaća u vezi ovoga vodovoda prema Pećnici i mišjem Pjevoru? 

 

Anita Jančić Lešić: U kojem smislu? 

 

Carl Ivelja: Je li imamo još neku zadaću tu napraviti, jesmo li zemljište sredili itd.? 

 

Anita Jančić Lešić: Napravljen je elaborat i u procesu je uknjižbe.  

 

Carl Ivelja: Ok. Zanima me što će biti sa Sv. Mihovilom, znači, maslinik dole u Mihajlu gdje 

se izljeva kanalizacija. 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako, tamo je napravljena kanalizacija prije četrdeset godina, 

napravljena kakva je, padovi su veliki, prošle godine su čistili sve one bunare i spojili su 

tamo s cijevi koja negdje spojena, ovu godinu treba opet doći ta firma i treba ponovno 

pogledati to sve.  

 

Carl Ivelja: Zanima me, što, zašto i kada je napravljen onaj bajpas, znači ide cijev od gore od 

Pjevora dole do Mihajla do more i onda je netko izmislio neki bajpas iz tog bajpasa se 

izlijeva kanalizacija ondje po masliniku, ljudi ne mogu masline obrađivati. 

 

Anita Jančić Lešić: Ono što sam ja dobila tj. što su mi rekli ovi ljudi što su bili lani tu, a to je 

firma koju NPKLM uzme jer se baš bave s otčepljivanjem kanalizacija, po njihovim 

riječima, znači ima zadnja ta sprema, ima cijev u more i ona je bila napravljena privremeno 

tj. bajpas je bio napravljen privremeno i nikada nije zaživio i ostao je tako. Problem je bio tu 

i tu je curilo, oni su prošle godine ga spojili ponovno, je li se tu sada nešto odvojilo, puklo, 

začepilo, preljeva… 

 

Carl Ivelja: Ali, to stoji godinama tako, nije to sada, to stoji godinama, uvjeravaju me ljudi iz 

Lučice. Znači, Bruno Vodanović, Lukša Šarić, Bartul Đivoje, Marčeta Goran uvjeravaju me 

da ta voda ta kanalizacija tako stoji, ja nisam mogao vjerovati, rekli su da lažem da 

izmišljam da znam za to, ja to ne znam. 

 

Anita Jančić Lešić: Je, tako je, to se događa, to se dogodilo nakon ljeta, na tu kanalizaciju je 

povezan cijeli Pjevor, a ona je stara i prastara. Razgovarala sam o tome da prvo sada dođe 



ovaj koji će pročistiti, vidjeti kakva je situacija i onda treba ići popravak, to isto do ljeta 

treba riješiti.  

 

Carl Ivelja: Ne znam jesu li me dobro razumjeli, kanalizacija ne ide u more, možda ide 

djelomično, ali izlijeva se u maslinik. 

 

Anita Jančić Lešić: Ovi lani su spojili, je li se to međuvremenom se odvojilo, to treba 

provjeriti. 

 

Carl Ivelja: Ja sam bio u krajem devetog mjeseca, znači, bio sam na vijeću NPKLM-a u 

Korčuli i otišao sam to vidjeti, taj dan sam upoznat sa situacijom. Uglavnom u NPKLM-u 

tvrdi da nitko, nikada nije dao primjedbu na kanalizaciju u Mihajla, nikada, nitko. Znači, ni 

vlasnici zemljišta ni susjedi ni turisti ni Općina to oni tvrde. Ja ću vam dati zapisnik. 

 

Anita Jančić Lešić: Slobodno, oni su radili kao što su radili na onome dijelu što se začepljuje 

dole u Ublima kraj dječjeg igrališta ta ista firma je bila dolazila tri puta, dva puta nisu uspjeli 

riješiti, treći put su riješili i ovu godinu nije bio začepljenja, ta ista firma je radila tamo, oni 

su pročistili sve bunare i privremeni bajpas su spojili trajnim spojem, je li sada u 

međuvremenu poslije ljeta nešto puklo, procurilo, pretočilo se začepilo se to ti ne mogu reći. 

 

Carl Ivelja: Bilo je prije ljeta, sigurno jer ja to nisam vidio, ali mi oni tvrdu. Znači, ako oni 

tvrdu, mislim zašto bi ljudi lagali. 

 

Anita Jančić Lešić: Ne lažu, sigurno, ali… 

 

Carl Ivelja: Znači, nije to puklo na ljeto to je puklo prije ljeta ili prije par godina. 

 

 

Anita Jančić Lešić: A to je ono čemu smo govorili o prijavi korisnika. 

 

Carl Ivelja: A što smo mi, kada mi je netko dao primjedbu otišao vidjeti u Mihajla i sada 

vam prenosim, vama nitko nije dao primjedbu, vi niste reagirali, nije meni nitko na 

NPKLM-u rekao nego taj dan sam slučajno sreo jednog. 

 

Anita Jančić Lešić: Samo malo, je li tebi NPKLM rekao da im nitko od građana nije dao 

primjedbu? 

 

Carl Ivelja: Jesu, to ćete pročitati u zapisniku, pročitat će te zapisnik. 

 

Gojko Antica: Znači, nitko se nije bunio. 

 

Anita Jančić Lešić: Uredu, tko je to izjavio? 

 

Carl Ivelja: To je izjavio Jakov Belić. 

 

Anita Jančić Lešić: Odlično, čak ni da Općina nije davala primjedbu? 

 

Carl Ivelja: Ni vi, tako stoji u zapisniku. 

 

Anita Jančić Lešić: Izvrsno. Želim vidjeti taj zapisnik. 



 

Carl Ivelja: Dobiti ćete zapisnik.  

 

Anita Jančić Lešić: Želim vidjeti taj zapisnik jer sam ja prošlu zimu poslala njih da otčepu tu 

kanalizaciju. 

 

Carl Ivelja: Nemam sada telefon, ja bi ga sada nabavio. 

 

Anita Jančić Lešić: Čut ću ga ja sutra bez problema, znači, firma je to radila prošlu zimu i 

rješavala je. Razgovarala sam ljudima ima nekoliko prijelaznih komora, znači, oni su trebali 

očistiti svaku, sve su bile začepljene do tu i to uopće nije teklo, oni su očistili i to je teklo, ja 

vjerujem pošto je to stara kanalizacija, četrdeset godina pošto je veliki naplov ljeti da se to 

zatrpalo, začepilo i itd. Nitko od građana se ovo ljeto nije meni obratio, toliko o tome. 

 

Carl Ivelja: Oni su odustali, oni govore da to postoji deset godina. 

 

Anita Jančić Lešić: Četrdeset godina. 

 

Carl Ivelja: Ne, ne, ja govorim da problem postoji deset godina, problem je postojao 

oduvijek, četrdeset godina, od kada je napravljena kanalizacija, postoji problem, ali ovakvi 

problem kao što je sada da to postoji najmanje deset godina, najmanje i da su se oni… 

 

Anita Jančić Lešić: …naučili. 

 

Carl Ivelja: Jeste li vi imali primjedbe od nekih ljudi prije deset godina? 

 

Anita Jančić Lešić: Ja sam nakon što su oni očistili pitala svih po Lučici, smrdi li vam sada 

jer me baš zanimalo je li ima smrada. 

 

Carl Ivelja: A jesu li dolazili ovdje u Općinu neki ljudi iz Lučice radi kanalizacije? 

 

 Anita Jančić Lešić: Sada u ovo zadnje… 

 

Carl Ivelja: Ne, u ovo zadnje doba, u zadnjih recimo pet, šest godina? 

 

Anita Jančić Lešić: Jesu. 

 

Carl Ivelja: Od kad si na vlasti, je li vam netko dolazio? 

 

Anita Jančić Lešić: Ljudi su mi govori, da. 

 

Carl Ivelja: Znači, govorili su vam. 

 

Anita Jančić Lešić: Zato sam rekla Beliću i zato je Belić poslao ljude koji su to sredili. Jesu 

li riješili u potpunosti, to… 

 

Carl Ivelja: Nisu riješili, očito, ja vam tvrdim da nisu riješili, ja sam bio u devetom, desetom 

mjesecu, ne znam kada sam bio, u desetom mjesecu. 

 

Anita Jančić Lešić: Poslije sezone, to je bilo riješeno u prvom mjesecu, to je funkcioniralo 



neko vrijeme, je li se u međuvremenu začepilo. 

 

Carl Ivelja: I cijelo ljeto je bilo tako, kao što je bilo u desetom mjesecu, cijelo ljeto i gore je 

bilo, ne znam kako je prošla sezona dole, kako je prošao Jazz festival, kako je prošao Lukša 

Pinje s onim objektom, nemam pojma. 

 

Anita Jančić Lešić: Problem one kanalizacije je što je toliko strma da ona smrdi, ona ne 

može imati poštene oduške da bi se spriječio smrad i ondje smrdi očajno. 

 

Carl Ivelja: To je uvijek smrdjelo, sada se izlijeva kanalizacija, curi kanalizacija, stvorila se 

močvara. 

 

Anita Jančić Lešić: Ono treba popraviti i ono treba čistiti.  

 

Carl Ivelja: Dobro, jesmo li završili, idemo ća. 

 

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje sjednicu u 20:25 sati. 

 

Prema tonskom             Predsjednik  

zapisnik napisala                                                                                              Općinskog vijeća 

Jasna Pavličević                                                                                               Gojko Antica 

 

KLASA: 021-05/23-01/07 

URBROJ: 2117-15-02-23-3 

U Lastovu, 13. prosinca 2023. godine 

 

 

Prilog: 

 

1. Zapisnik sa 17. sjednice Općinskog vijeća 

2. Zapisnik s 18. svečane sjednice Općinskog vijeća 

3. Odluka o izmjeni Odluke o izboru potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Lastovo 

4. Proračun Općine Lastovo za 2024. godinu i projekcija Proračuna za 2025. i 2026. 

godinu 

5. Odluka o izmjeni Odluke o lokalnim porezima Općine Lastovo 

6. Odluka o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak Općine Lastovo 

7. Odluka o izmjenama Odluke o naknadama u tijelima Općine Lastovo 

8. Odluka o izmjeni Odluke o visini osnovice i koeficijentu za obračun plaće i visini 

naknade za rad općinskog načelnika Općine Lastovo 

9. Odluka o darovanju kat.čest.zgr. 1082/2 k.o. Lastovo 

10. Godišnji plan upravljanja i raspolaganja imovinom Općine Lastovo za 2024. godinu 

11. Plan djelovanja Općine Lastovo u području prirodnih nepogoda za 2024. godinu 

12. Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Općine Lastovo u 2023. godini 

13. Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Lastovo za 2024. 

godinu s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


